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PROTOKÓŁ    

obrad VI sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji  

z dnia 30 października 2024 roku 

 

VI sesja Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji rozpoczęła się o godz. 9.00 w sali 

konferencyjnej w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku.  

 

Sesji przewodniczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku VII 

kadencji.   

 

Protokołowała: Anna Chapska 

 

Stan 19/21 

Obecni: 

1. Krzysztof Babisz 

2. Andrzej Cieśla 

3. Jacek Dubiel 

4. Edyta Dudzińska 

5. Tadeusz Dziurda 

6. Zbigniew Dżugaj 

7. Henryk Flis 

8. Zbigniew Gawdzik 

9. Andrzej Rolla 

10. Damian Kowalski 

11. Paweł Kudrel 

12. Eugeniusz Pelak 

13. Sylwia Piętal 

14. Karol Rychlewski 

15. Krzysztof Skórski 

16. Mariusz Socha 

17. Stefan Stachula 

18. Michał Stawiarski 

19. Józef Wojtaszek 

Nieobecny Pani Radna Agnieszka Lenart oraz Pan Radny Marek Kołtun. 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady VI sesji Rady Powiatu w Kraśniku, następnie 

poprosił wszystkich o powstanie do hymnu państwowego. 

 

Po hymnie. 
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Pan Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych Gości, Starostę, Wicestarostę, 

Pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na sesji Rady Powiatu, następnie 

poprosił o potwierdzenie kworum.  

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 21 radnych 

wybranych do Rady Powiatu w Kraśniku obecnych jest 18 radnych, co stanowi niezbędne 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Punkt 2. Uchwalenie porządku obrad. 

Stan 19/21 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek  obrad został udostępniony  

w systemie eSesja. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do dzisiejszego 

porządku obrad.  

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda wnosi o wprowadzenie zmiany do dzisiejszego porządku obrad  

o rozpatrzenie wniosku Radnej Gminy Gościeradów.       

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z rannych chciałby wnieść inne propozycje 

zmiany porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za uchwaleniem porządku obrad VI sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie wniosku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Lenart, Marek Kołtun  

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku wprowadziła zmianę porządku obrad jako punkt 8 e. 
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Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za uchwaleniem porządku obrad VI sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Lenart, Marek Kołtun 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku uchwaliła porządek obrad VI sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu obrad V sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły dostępne były w systemie eSesja 

oraz do wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do protokołów. 

Wobec braku uwag do protokołów poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu V sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad V sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (2) 

 Agnieszka Lenart, Marek Kołtun 

 



4 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku przyjęła  protokół V sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

Punkt 4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i z pracy Zarządu Powiatu od 

poprzedniej sesji zwyczajnej. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione  

w systemie eSesja, a o jego bliższe przedstawienie poprosił Pana Zbigniewa Dżugaja 

Starostę Kraśnickiego. 

Pan Starosta poinformował, że w okresie w okresie od 25 września do 30 

października 2024 roku odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu w Kraśniku, na 

których podjęto 18 uchwał, wydano 16 Zarządzeń Starosty Kraśnickiego. W dniu 26 

września Pan Starosta wziął udział w XXXI Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów 

Polskich organizowanym w Mikołajkach. Spotkanie dotyczyło wyboru nowych władz, 

wyboru dokonano. W dniu 27 września Kraśnickie Towarzystwo Regionalne obchodziło 

jubileusz 60-lecia i z tej okazji podczas pierwszego dnia Zjazdu Towarzystw Regionalnych 

Wicestarosta Kraśnicki Paweł Kudrel wręczył Medale Starosty Kraśnickiego osobom 

zasłużonym dla Powiatu Kraśnickiego Pani Marii Młynarczykowskiej, Pani Agnieszki Lidii 

Płatek, oraz Kraśnickiemu Towarzystwu Regionalnemu, powstałego 5 kwietnia 1964 r.  

W przygotowanym trzydniowym wydarzeniu wzięli udział regionaliści z całego 

województwa. W dniu 28 września przy scenie letniej Centrum Kultury i Promocji  w 

Kraśniku odbył się Motopiknik, który zorganizowany wspólnie z Kraśnickim 

Stowarzyszeniem Motocyklowym "Szarża", Miastem Kraśnik, Centrum Kultury i  Promocji 

i Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji. W imieniu Starosty udział w wydarzeniu wziął 

udział Pan Wiceprzewodniczący Powiatu Michał Stawiarski. W dniach 28-29 września 

odbył się XV Ogólnopolski Młodzieżowy Turniej w Piłce Siatkowej Chłopców im. 

Arkadiusza Gołasia w Kraśniku. W hali sportowej rywalizowali o puchary i medale 

zawodnicy z Rzeszowa, Krakowa, Lublina, Sanoka, Świdnika, Białegostoku oraz Kraśnika. 

Podczas Turnieju Starostwo reprezentował Pan Przewodniczący Powiatu Pan Jacek Dubiel. 

W dniu 29 września na zakończenie trzydniowego Zjazdu Towarzystw Regionalnych,  

w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Kraśniku odbyła się uroczysta 

Msza święta, po której Wicestarosta Kraśnicki Paweł Kudrel oraz Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu w Kraśniku Michał Stawiarski złożyli wiązankę pod pomnikiem żołnierzy 24. 

Pułku Ułanów. W dniu 31 września w sali widowiskowej Centrum Kultury i Promocji                    

w Kraśniku Pan Starosta uczestniczył w koncercie z okazji Dnia Seniora pt. „Nie przestanę 

kochać Ciebie”. W dniu 3 października rozpoczął się Ogólnopolski Turniej Piłki Siatkowej 

o Puchar Marszałka Województwa Lubelskiego zorganizowany przez Pana Witolda Bobera 

Prezesa Międzyszkolnego Klubu Sportowego Kraśnik w hali sportowej im. Arkadiusza 

Gołasia. W imieniu Starosty turniej otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku 

Pan Jacek Dubiel. Pan Starosta szczególne podziękował  Kraśnickim siatkarkom do Pana 

Andrzeja Zdenickiego i Pani Iwony Kułagi za ich wkład, rozwój naszych zawodniczek.              

W dniu 4 października na terenie gminy Annopol miało miejsce oficjalne otwarcie drogi 
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wojewódzkiej nr 854 po remoncie na dwóch odcinkach od miejscowości Opoka-Kolonia do 

granicy województwa. Inwestycję o łącznej długości 10,138 km nadzorował Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Lublinie - Rejon Dróg Wojewódzkich w Puławach. Wykonawcą 

inwestycji była firma PBI Infrastruktura S.A. Wartość zadania inwestycyjnego to 11 967 

036 zł. W dniu 4 października Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku odbyły się warsztaty pt. 

„Neutralność klimatyczna na terenie Powiatu Kraśnickiego”. Uczestniczyli w nich 

przedstawiciele jednostek samorządowych powiatu, a wydarzenie poprowadzili doradcy 

klimatyczni Starostwa Powiatowego. Warsztaty były okazją do dyskusji o działaniach na 

rzecz poprawy klimatu i jakości powietrza. W dniu 6 października  Centrum Kultury                     

i Promocji w Kraśniku odbyło się XLIII Wojewódzkie Kraśnickie spotkanie Pszczelarzy. 

Podczas tego wydarzenia Starostwo reprezentował Pan  Przewodniczący Powiatu Jacek 

Dubiel.  W dniu 7 października na zaproszenie Wojewody Lubelskiego Pana Krzysztofa 

Komorskiego i Pani Posłanki na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Małgorzaty Gromadzkiej, 

odbyło się spotkanie z udziałem Pana Piotra Nalepszaka Podsekretarza Stanu                                

w Ministerstwie Infrastruktury do spraw kolei. Spotkanie odbyło się w Lubelskim Urzędzie 

Wojewódzkim  w Lublinie i poświęcone było prezentacji perspektyw rozwoju prac portu 

kolejowego  w województwie lubelskim. Na spotkaniu, ze względu na sprzeciwy 

mieszkańców Ministerstowo nie planuje budowy linii od Kraśnika do Kraśnika 

Fabrycznego, nie jest to jeszcze oficjalna wersja było to prezentowane na slajdach oraz nie 

jest to uzgodnione z Urzędem Marszałkowskim, takie są zamierzenia. W dniu 7 października 

Urzędowie odbył się III Bieg Orląt, zorganizowany przez Zespół Szkół – Towarzystwo 

Miłośników Lwowa oraz Starostwo Powiatowe w Kraśniku. W biegu uczestniczyło 32 

uczniów klas trzecich szkół podstawowych z gminy Urzędów, Wilkołaz i Dzierzkowice, 

którzy pokonali dystans 1421 m upamiętniając najmłodszych obrońców Lwowa. 

Wydarzenie poprowadził ksiądz Marcin Flasiński. W dniu 9 października  w Zespole Szkół 

nr 3 w Kraśniku odbyło się uroczyste podsumowanie Współzawodnictwa Sportowego Szkół 

za rok szkolny 2023/2024 zorganizowane przez Powiatowy Szkolny Związek Sportowy                

w Kraśniku.  W imieniu Zarządu  w wydarzeniu wziął udział Przewodniczący Rady  

Powiatu Pan Jacek Dubiel.  W dniu 10 października Pan Starosta uczestniczył                              

w uroczystości ślubowania uczniów klas pierwszych Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku 

połączoną z obchodami Dnia Edukacji Narodowej. W dniu 10 października Pan Starosta 

uczestniczył w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej, które zorganizował Urząd 

Miasta Kraśnik.  W dniu 11 października w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Lubelskiego odbyło się  podsumowanie 2. Tour de Pologne Women. W konferencji wziął 

udział Czesław Lang - organizator największego cyklicznego sportowego wydarzenia                    

w Polsce Tour de Pologne.  Podziękowanie z rąk Czesława Langa odebrała Kierownik 

Wydziału Promocji Agnieszka Gremlas. W dniu 11 października odbył się Powiatowy 

Dzień Edukacji Narodowej. W dniach 11-13 października w hali sportowej przy Zespole 

Szkół nr 3 w Kraśniku odbył się XXXII Międzynarodowy Turniej o Puchar Ziemi 

Kraśnickiej Juniorów w zapasach stylu wolnego oraz Międzynarodowe Mistrzostwa Polski 

Kadetek i Kadetów w zapasach stylu wolnego pod Patronatem Honorowym Marszałka 

Województwa Lubelskiego Pana Jarosława Stawiarskiego. Poinformował, że w imieniu 

Zarządu w turnieju uczestniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku Pan Jacek 
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Dubiel. W wydarzeniu uczestniczyli zawodnicy z Polski, Łowy, Litwy, Ukrainy, Słowacji, 

Czech, Węgier, Izraela, Grecji oraz Kanady. W sumie w zawodach wzięło udział ponad 300 

zawodników z polskich i zagranicznych klubów. Zawody były połączone z obchodami 25-

lecia działalności Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego w Kraśniku. Wydarzenie 

zostało współfinansowane ze środków powiatu kraśnickiego. Dnia 12 października                       

w przededniu  XXIV Dnia Papieskiego Pan Starosta z Przewodniczącym Rady Powiatu                                        

w Kraśniku Jackiem Dubielem oraz Dyrektorem Szkoły Podstawowej nr 6 im. Jana Pawła II 

w Kraśniku Moniką Kuśmierz zapalone zostały symboliczne znicze przed pomnikiem 

upamiętniającym św. Jana Pawła II w Kraśniku. W dniu 12 października przy Centrum 

Kultury i Promocji w Kraśniku pan Starosta uczestniczył w uroczystym odsłonięciu gwiazd 

w Alei Gwiazd Kraśnickiego Sportu. Swoje gwiazdy odsłoniły: zapaśniczka LUKS 

SUPLES Kraśnik Agata Pietrzyk oraz zawodniczka Szkolnego Klubu Biegowego                           

w Kraśniku Ewa Jacniak. Podziękowania za długoletnią działalność sportową z rąk 

Krzysztofa Starucha - Burmistrza Miasta Kraśnika odebrali także działacze sportowi                      

i trenerzy. W dniu 13 października w kościele pw. Matki Bożej Bolesnej w Kraśniku odbył 

się koncert organowy Laudamus Deum, który powiat kraśnicki zorganizował 

we współpracy z Parafią. W imieniu Zarządu Powiatu w wydarzeniu uczestniczył Pan 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku Pan Jacek Dubiel. W dniu 14 października                               

w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku beneficjenci Programu Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego 2021-2027 otrzymali z rąk Jarosława Stawiarskiego Marszałka Województwa 

Lubelskiego umowy na dofinansowanie projektu pn. „Kształcenie zawodowe - nowe 

perspektywy”. Byli to beneficjenci z 18 Powiatów Województwa Lubelskiego.  Powiat 

Kraśnicki również otrzymał dofinansowanie na realizację tego projektu, który jest 

dodatkowo współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. 

Całkowita wartość projektu wynosi 5 551 187,21 zł w tym dofinansowanie ze środków 

europejskich: 4 718 509,13 zł .W dniach 16-17 października miały miejsce uroczystości 

wręczenia stypendiów Starosty Kraśnickiego za wybitne osiągnięcia w nauce za rok szkolny 

2023/2024. Duża ilość młodzieży  osiągnęła wyniki spełniające kryteria, uroczyste 

wręczenia odbyły się w dwóch terminach. Łącznie nagrodzonych zostało 241 uczniów ze 

szkół prowadzonych przez Powiat Kraśnicki. W dniu  17 października  hali sportowej przy 

Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku odbył się wyjątkowy mecz zapaśniczy między 

reprezentacjami Polski i Kanady. W imieniu zarządu udział w wydarzeniu wziął 

Wicestarosta Kraśnicki Pan Paweł Kudrel. W dniu 17 października odbyła się konferencja 

prasowa „czujka na straży twojego bezpieczeństwa” organizowana przez Starostwo 

Powiatowe, wspólnie z Powiatowa Państwową Strażą Pożarną. W dniu 19 października 

odbył się VI Kongres Kół Gospodyń Wiejskich Gminy Zakrzówek. Spotkanie zgromadziło 

aktywne i zaangażowane Koła Gospodyń Wiejskich z całej gminy. W imieniu Zarządu                      

w wydarzeniu uczestniczył Radny Rady Powiatu w Kraśniku Pan Andrzej Cieśla, który miał 

okazję podziękować wszystkim uczestnikom za ich ogromny wkład w rozwój lokalnej 

społeczności.W dniu 20 października w 40. rocznicę męczeńskiej śmierci błogosławionego 

ks. Jerzego Popiełuszki została uczczona pamięć o niezłomnym kapelanie solidarności i 

ludzi pracy. Odprawiona została Msza święta w kościele parafialnym pw. św. Józefa 

Robotnika w Kraśniku, po której złożono kwiaty przed tablicą upamiętniającą Duchownego. 

https://www.facebook.com/ZS3Krasnik?__cft__%5b0%5d=AZUPwrK8NezRc2WfN8-59_kk8_k4qxmRR6984QHlJJl2RhfueRNkGGHnUv0PY5sAQkZagKrSxMridLT_faD1kkxyYM_ffLkJwQcyk378d670es2vs4vwwI109DICuR3FlcG-i43zrRWDx2Al4e4spdUbcBHoX5uOB5WJITFBYZ4kJdHnd1rklKWPyLvQqSfNvJ4&__tn__=-%5dK-R
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W dniu 22 października w Gminnym Ośrodku Kultury w Trzydniku Dużym odbyły się 

eliminacje do 28. Jesiennego Konkursu Recytatorskiego organizowanego przez Centrum 

Spotkania Kultur w Lublinie. W imieniu zarządu  w wydarzeniu udział wzięła Kierownik 

Wydziału Promocji Pani Agnieszka Gremlas. W dniu 23 października Wicestarosta 

Kraśnicki Paweł  Kudrel podpisał notatkę uzgodnień z 24. Batalionem Lekkiej Piechoty, 

dotyczącą współpracy z Powiatowym Centrum Zarządzania Kryzysowego w Kraśniku. 

Porozumienie obejmuje wzajemne informowanie o sytuacjach kryzysowych, organizację 

wspólnych ćwiczeń i działań w przypadku zagrożeń dla naszego regionu. Dzięki 

współpracy region będzie lepiej przygotowany na sytuacje nadzwyczajne, takie jak klęski 

żywiołowe czy inne zagrożenia dla mieszkańców powiatu. W dniu 23 października w 

Centrum Kultury i Promocji w Kraśniku odbyło się wydarzenie pt. "Kawiarniane 

wspomnienia – Droga do świętości", zorganizowane przez Stowarzyszenie „Senior na 

czasie”. Spotkanie poświęcone pamięci Ojca Świętego Jana Pawła II w 46. rocznicę wyboru 

na Stolicę Piotrową. Pan Starosta osobiście uczestniczył w w.w. wydarzeniu. W dniu 25 

października odbyły się obchody 25lecia Powiatu Kraśnickiego. Serdeczne podziękowania 

zostały skierowane do osób, które przyjęły zaproszenie na w.w. zaproszenie. W dniu 28 

października Pan Starosta gościł zawodników zespołu zawodowej grupy Lubelskie Perła 

Polski Cycling Team Zawodnicy zdobyli złoto w mistrzostwach Polski drużyn w roku 2024. 

Drużyna przekazała dla Powiatu złoty medal, który został zdobyty podczas mistrzostw 

Polski. Pan Starosta przekazał informacje dotyczące działań Zarządu Dróg Powiatowych w 

Kraśniku w okresie międzysesyjnym (od 25.09.2024 do dnia 30.10.2024r.). W dniu 1 

października odbyło się spotkanie z władzami Gminy Gościeradów na drodze powiatowej 

nr 2706L w zakresie projektowanej inwestycji Przebudowy drogi powiatowej nr 2706L 

relacji Księżomierz- Gościeradów. W dniu 3 października odbył się odbiór techniczny 

chodnika realizowanego przy drodze powiatowej w miejscowości Dąbrowa Bór w gminie 

Kraśnik jest to inwestycja zrealizowana ze środków Powiatu Kraśnickiego, Gminy Kraśnik 

oraz firmy OX2 (właściciela farmy wiatrowej). W dniu 7 października  odbył się odbiór 

częściowy realizowanej inwestycji pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2644L  relacji 

Bliskowice- Księżomierz inwestycja jest realizowana z dofinansowaniem ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz przy wsparciu Gminy Annopol. Poinformował, 

że obecnie stan zaawansowania inwestycji wynosi ok. 95 % termin na realizację inwestycji 

wykonawca posiada do sierpnia 2025 r. W dniu 10 października odbyła się narada 

techniczna z przedstawicielami miasta Kraśnik, gminy Kraśnik i Szastarka, a także 

projektantami ścieżek rowerowych planowanych w ramach opracowywanej dokumentacji 

projektowej dotyczącej rozbudowy dróg powiatowych w zakresie budowy dróg pieszo-

rowerowych na terenie Powiatu Kraśnickiego. W ramach projektu Rowerowego Roztocza - 

omówiono koncepcję projektową oraz problematyczne zagadnienia techniczne. W dniu 16 

października delegacja pracowników ZDP w Kraśniku uczestniczyła w Międzynarodowych 

Targach Komunalnych i Ochrony Środowiska POLECO w Poznaniu. W dniu 18 

października odbyło się spotkanie z władzami Gminy Zakrzówek i wykonawcami 

dokumentacji projektowej planowanej inwestycji Przebudowy drogi powiatowej nr 2735L 

na terenie Gminy Zakrzówek - omówiono zakres inwestycji oraz możliwości techniczne 

realizacji zadania. W dniu 22 października  odbył się częściowy odbiór realizowanej 

https://www.facebook.com/GminnyOsrodekKulturywTrzydnikuDuzym?__cft__%5b0%5d=AZUwfo01Hmy8PlTSz6KAXquAyKdzOUO4R6Meb5KIQdQ4Wiop4s2PhR5ywFsM7QxiPexalNzQtcrYw-LcjXu8HZshmD87I8EKSXoPiDNIOaGWFFbwWc2NqJ3GFRs5rYVXieGcP93EMFjrfQlhlD9-bKRtKjNBo1356ym1X1EsqNJyPZHMJZRtYmuiqjGQZsyGyr0SHOiMe7Ye7hOTnUj1oalrADL12-S0UvW5260EOWVH2w&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/cskwlublinie?__cft__%5b0%5d=AZUwfo01Hmy8PlTSz6KAXquAyKdzOUO4R6Meb5KIQdQ4Wiop4s2PhR5ywFsM7QxiPexalNzQtcrYw-LcjXu8HZshmD87I8EKSXoPiDNIOaGWFFbwWc2NqJ3GFRs5rYVXieGcP93EMFjrfQlhlD9-bKRtKjNBo1356ym1X1EsqNJyPZHMJZRtYmuiqjGQZsyGyr0SHOiMe7Ye7hOTnUj1oalrADL12-S0UvW5260EOWVH2w&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/cskwlublinie?__cft__%5b0%5d=AZUwfo01Hmy8PlTSz6KAXquAyKdzOUO4R6Meb5KIQdQ4Wiop4s2PhR5ywFsM7QxiPexalNzQtcrYw-LcjXu8HZshmD87I8EKSXoPiDNIOaGWFFbwWc2NqJ3GFRs5rYVXieGcP93EMFjrfQlhlD9-bKRtKjNBo1356ym1X1EsqNJyPZHMJZRtYmuiqjGQZsyGyr0SHOiMe7Ye7hOTnUj1oalrADL12-S0UvW5260EOWVH2w&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/agnieszka.gls?__cft__%5b0%5d=AZUwfo01Hmy8PlTSz6KAXquAyKdzOUO4R6Meb5KIQdQ4Wiop4s2PhR5ywFsM7QxiPexalNzQtcrYw-LcjXu8HZshmD87I8EKSXoPiDNIOaGWFFbwWc2NqJ3GFRs5rYVXieGcP93EMFjrfQlhlD9-bKRtKjNBo1356ym1X1EsqNJyPZHMJZRtYmuiqjGQZsyGyr0SHOiMe7Ye7hOTnUj1oalrADL12-S0UvW5260EOWVH2w&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/lubelskieperlapolski?__cft__%5b0%5d=AZVS9MrOu1_bezUTTwkBtDiiotD9_Kb90fe6VOAgl2NanaXSJiSrDsuo8Cs_Lqjpr9UUF0A--YoQ_WdV7JWKZ1mVC4NNfd_4D_Citlm7V7G3mtmI5SZlJEt2xb9uH8bBs9SWyZGdTuXg2MIfDTx0FyyC5_7YJskeLcF_m5yKiq3xbJW9B23ceUMeqPErgPKKvKnEWs_XxbjD28RZHd3KKqJw&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/lubelskieperlapolski?__cft__%5b0%5d=AZVS9MrOu1_bezUTTwkBtDiiotD9_Kb90fe6VOAgl2NanaXSJiSrDsuo8Cs_Lqjpr9UUF0A--YoQ_WdV7JWKZ1mVC4NNfd_4D_Citlm7V7G3mtmI5SZlJEt2xb9uH8bBs9SWyZGdTuXg2MIfDTx0FyyC5_7YJskeLcF_m5yKiq3xbJW9B23ceUMeqPErgPKKvKnEWs_XxbjD28RZHd3KKqJw&__tn__=-%5dK-R
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inwestycji pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2250L Majdan Radliński- Popkowice w 

gminie Urzędów inwestycja jest realizowana z dofinansowaniem ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg oraz przy wsparciu Gminy Urzędów. Obecnie stan zaawansowania 

inwestycji wynosi ok. 80 %  termin do realizacji inwestycji do sierpnia 2025r. W dniu 22 

października odbyło się spotkanie przedstawicieli ZDP w Kraśniku z władzami Gminy 

Szastarka oraz przedstawicielem wykonawcy na placu budowy Remontowanej drogi 

powiatowej nr 2730L (ul. Wodna w Szastarce). W spotkaniu udział wzieli Wicestarosta 

Kraśnicki Pan Paweł Kudrel oraz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku Pan 

Michał Stawiarski. Inwestycja jest realizowana ze środków własnych Powiatu Kraśnickiego 

oraz środków budżetowych Gminy Szastarka. Obecnie stan zaawansowania robót szacuje 

się na ok. 35 %, a wykonawca deklaruje wykonanie wszystkich prac przed przewidzianym 

w umowie terminie. W dniu 23 października rozstrzygnięto przetarg na dostawę soli oraz 

odrębnie na dostawę piasku do celów zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

Poinformował, że trwają procedury sprawdzania i uzupełniania ofert przewidzianych w 

prawie zamówień publicznych. W dniu 24 października otworzono przetarg na realizację 

zadania remontu drogi powiatowej nr 2721L w miejscowości Podlesie, gmina Kraśnik. 

Przetarg wyszedł korzystnie dla zamawiającego, trwają procedury sprawdzania, 

uzupełniania dokumentacji przetargowej przez potencjalnego wykonawcę. W dniu 25 

października w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubelskiego odbyło się kolejne z 

serii spotkań roboczych w ramach projektu Rowerowego Roztocza spotkanie miało 

charakter sprawozdawczy z postępów w realizacji zadań poszczególnych samorządów 

zaangażowanych w projekt. Ponadto w okresie międzysesyjnym Zarząd Dróg Powiatowych 

w Kraśniku poza realizacją inwestycji rozpoczętych oraz ogłoszeniu przetargów inwestycji 

nowych zajmował się  utrzymaniem dróg powiatowych m.in. w zakresie: koszenia poboczy 

i rowów a także zieleńców, podcinką drzew i krzewów zagrażającym bezpieczeństwu ruchu 

drogowego, oczyszczaniem kratek ściekowych, udrażnianiem przepustów pod drogami 

powiatowymi, przekładaniem odcinków uszkodzonych chodników, oczyszczaniem jezdni 

dróg i chodników (zwłaszcza po nawałnicach i ulewnych deszczach), sadzeniem drzew 

zgodnie z uzyskanymi decyzjami administracyjnymi, ścinaniu zawyżonych poboczy, 

pogłębianiu rowów wzdłuż dróg, zabruku peronów przystankowych, zmianami stałych 

organizacji ruchu w tym uzupełnieniem oznakowania, sprzątaniem liści i gałęzi ze 

szczególnym uwzględnieniem terenu miasta Kraśnik, ponadto trwają prace związane z 

przygotowaniem sprzętu do zimowego utrzymania oraz uzbrajania niektórych maszyn w 

sprzęt zimowy. Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku dzięki przychylności Zarządu 

Powiatu oraz Państwa radnych w dniu 25.10.2024 dokonał zakupu ciągnika marki URSUS 

wraz z osprzętem, który będzie służył na Obwodzie drogowo-Mostowym w Szastarce. 

Ponadto trwa procedura zakupowa pługa odśnieżnego do tego ciągnika a zakończy się ona 

w pierwszym tygodniu listopada. Zarząd Dróg Powiatowych podziękował państwu radnym 

za przychylność do zakupu sprzętu niezbędnego do prawidłowego utrzymania dróg 

powiatowych. Przekazał informację o stanie zaawansowania inwestycji powiatowych. W 

okresie międzysesyjnym  w zakresie inwestycji kubaturowych wykonano następujące 

działania: W ramach projektu pn. dostosowanie budynku Zespołu Szkół Specjalnych 

w Kraśniku do potrzeb osób niepełnosprawnych realizowane są przy szybie windowym,  
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wykonano podbicia istniejących fundamentów; zbrojenia i zabetonowania płyty 

fundamentowej szybu; wymurowano ściany szybu wraz z trzpieniami do poziomu parteru 

oraz zabetonowano płytę wspornikową na poziomie parteru. Stan zaawansowania 

wykonanych robót od początku budowy wynosi ok. 20% i jest zgodny z harmonogramem 

robót. W ramach trzech projektów realizowanych  w Zespole Szkół nr 1 w Kraśniku, to 

zadanie 1 – rozbudowa i przebudowa budynku Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku 

obejmującego dobudowę „skrzydła", wykonano ławy fundamentowe; instalację uziemiającą; 

ściany fundamentowe; wykonano roboty izolacyjne oraz zasypano ściany fundamentowe i 

ich wnętrze. Zadanie 2 poprawa dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami 

w budynkach Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku oraz Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku 

obejmującego dobudowę windy i pomieszczeń sanitarnych wykonano: ławy fundamentowe 

wraz z izolacją; instalację uziemiającą; konstrukcję żelbetową dobudowy; ściany 

fundamentowe wraz z zaizolowaniem; strop nad piwnicą. Poinformował, że obecnie 

kontynuowane są prace murarskie ścian parteru oraz rozpoczęto zasypywanie ścian 

fundamentowych zewnętrznych. Zadanie 3 poprawa dostępności w budynkach oświatowych 

dla osób ze szczególnym potrzebami obejmującego dostosowanie istniejącego budynku 

szkoły do przepisów przeciwpożarowych zamontowano 90% osprzętu elektrycznego 

i przeciwpożarowego. Stan zaawansowania wykonanych robót od początku budowy jest 

zgodny z harmonogramem robót. W ramach Projektu pn. Poprawa dostępności dla osób ze 

szczególnymi potrzebami w budynkach Zespołu Szkół nr 1 oraz Zespołu Szkół nr 2 w 

Kraśniku obejmującego dobudowę szybu windowego do „głównej części budynku” W 

Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku wykonano zbrojenie ław fundamentowych oraz podszybie 

windy; zabetonowano ściany windy na poziomie piwnic, parteru i I piętra; docieplono 

ściany fundamentowe; zamontowano na dachu budynku instalację fotowoltaiczną; 

przebudowano wewnętrzną instalacje gazową oraz kanalizację deszczową w obszarze windy. 

Wykonano instalację oświetlenia podstawowego i ewakuacyjnego na poziomie parteru, I 

piętra i II piętra w obszarze dobudowanej windy. Stan zaawansowania wykonanych robót od 

początku budowy wynosił ok. 30% i jest zgodny z harmonogramem robót. W ramach 

zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej dostosowania 

głównej części budynku Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku do obowiązujących wymagań 

przeciwpożarowych. Projektant przekazał opracowaną dokumentację projektowo-

kosztorysową dostosowania głównej części budynku Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku do 

zgodności z wymaganiami ochrony przeciwpożarowej w związku z dobudową windy 

osobowej. Poinformował, że obecnie weryfikowana jest dokumentacja pod kątem 

aplikowania o środki zewnętrzne. W ramach zadania pn. Opracowanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dotyczącej modernizacji budynku kuchni w Domu Pomocy 

Społecznej w Gościeradowie oraz monitoringu wizyjnego zewnętrznego                                       

i wewnętrznego w budynkach Pałac i Domek pod Kasztanem. W dniu 25.09.2024 r. 

unieważniono przedmiotowe postępowanie, ponieważ kwota najkorzystniejszej oferty 

przewyższyła kwotę jaką zamawiający przeznaczył na sfinansowanie zamówienia. 

Planowane jest ponowne ogłoszenie postępowania na opracowanie dokumentacji 

obejmującej konieczny do zaprojektowania zakres robót. W ramach projektu pn. Nowe 

umiejętności szansą na przyszłość, rozstrzygnięto postępowanie na „Dostawę sprzętu 
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multimedialnego - pomocy dydaktycznych” oraz podpisano umowę z Wykonawcą - 

Wilanka Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie, wartość zamówienia wyniosła: 93 870,59 zł; 

W Zespole Szkół nr 1 i Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku zostały przeprowadzone dodatkowe 

zajęcia dla uczniów, m.in.: językowe, matematyczne i cyfrowe, z zakresu nauk 

przyrodniczych, aktorskie, literackie, historyczne i z zakresu przedsiębiorczości. 

Przeprowadzono indywidualne spotkania uczniów z doradcą zawodowym. Uczniowie ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi otrzymali wparcie od psychologa i pedagoga. 

Zorganizowano i przeprowadzono pozalekcyjny wyjazd edukacyjny dla uczniów ZS nr 2                

w Kraśniku, na UMCS w Lublinie/Wydział Chemii. Nauczyciele Zespołu Szkół nr 1                          

i  Zespołu Szkół nr  2 w Kraśniku uczestniczyli  w szkoleniach, takich jak: „Praca z 

uczniem o specjalnych potrzebach edukacyjnych”. „Technologie informacyjno-

komunikacyjne (TIK) w nauczaniu”. W ramach Projektu pn. Powiat Kraśnicki neutralny 

klimatycznie - stworzenie systemu doradztwa doradcy klimatyczni udzielili porad osobom 

fizycznym z powiatu kraśnickiego, które dotyczyły neutralności klimatycznej. 

Zaktualizowano i uzupełniano podstronę internetową poświęconą doradztwu o nowe 

informacje, materiały i wydarzenia. Odbyły się warsztaty dla jednostek samorządu 

terytorialnego z terenu powiatu kraśnickiego pn. ,,Neutralność klimatyczna na terenie 

Powiatu Kraśnickiego”. W ramach Projektu pn. kształcenie zawodowe - nowe perspektywy, 

pięciu nauczycieli Zespołu Szkół  nr 1 w Kraśniku rozpoczęło studia podyplomowe  

w zakresie „Grafika komputerowa” w Wyższej Szkole Kształcenia Zawodowego we 

Wrocławiu, koszt studiów dla pięciu nauczycieli wyniósł 20. 990,00 zł. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Staroście. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że prośba państwa radnych została wysłuchana                    

i Sprawozdanie Starosty zostało przedstawione w nowej formule. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Kierownik Wydziału Spraw Społecznych 

Katarzynę Michalczewską o przedstawienie aktualnej sytuacji SPZOZ w Kraśniku. 

 

Pani Kierownik Wydziału Spraw Społecznych Katarzyna Michalczewska  poinformowała, że 

świadczenia zdrowotne realizowane są bez przerw w pełnym zakresie świadczeń. Do końca 

września 2024 roku zrealizowano następujące ilości świadczeń zdrowotnych. Liczba 

hospitalizacji bez SOR to ponad 9 tys. osób. Na SOR ponad 14 tys. osób. Nocna 

i świąteczna opieka zdrowotna to blisko 5 tys. osób, w tym prawie 4 tys. dzieci. Liczba 

udzielonych porad w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej w okresie od stycznia do 

września wyniosła ponad 85 tysięcy, co stanowi o 5% więcej niż w analogicznym okresie 

roku poprzedniego. W poradniach przy ulicy Chopina, gdzie jest 11 poradni 

specjalistycznych, udzielono blisko 31 tys. porad. W poradni chorób płuc i gruźlicy blisko 6 

tys. porad. W poradni onkologicznej prawie 3 300 porad. przy ulicy Al. Niepodległości 25,  

jest 16 poradni specjalistycznych. Udzielono 35 600 przyjęć. W poradni medycyny pracy 

ponad 2000 i w poradni zdrowia psychicznego, w tym poradni psychologicznej, ponad 7000 

porad. Medyczna telefoniczna rejestracja dla pacjentów przychodni specjalistycznej  
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w okresie od stycznia do września tego roku odebrała 47 553 połączenia. Są to połączenia, 

które odnosiły się nie tylko do zapisywania na wizytę do specjalisty, ale również 

informowały o działalności innych komórek organizacyjnych. Wszystkich połączeń było 

ponad 51 300, blisko 3755 połączeń były to połączenia nieodebrane, co stanowiło 7% 

wszystkich połączeń. Nieodebrane połączenia to rozłączenia się pacjentów w oczekiwaniu 

na połączenie lub też rezygnacja w przypadku braku zgody na nagrywanie. Średni czas 

oczekiwania na połączenie wynosi obecnie 54 sekundy. W okresie od 1 do 27 października 

zrealizowano następujące ilości świadczeń. Liczba iniekcji w Nocnej Świątecznej Opiece 

Zdrowotnej to 476 osób, na SOR-ze 1040 osób. W Nocnej i Świątecznej Opiece Zdrowotnej 

814 osoby, w tym 397 dzieci. Liczba hospitalizacji bez SOR-u to 1108 osób. Liczba 

urodzonych dzieci dziesięcioro łącznie od początku roku urodziło się 208 dzieci. Liczba 

wyjazdów ratowników transportujących pacjentów do innych podmiotów leczniczych to 37. 

Łącznie od początku roku liczba ta wyniosła 314. Jeżeli chodzi o liczbę zabiegów 

operacyjnych, to na oddziale chirurgii ogólnej we wrześniu wykonano 60 zabiegów razem 

543. Na oddziale ortopedyczno-urazowym 64 razem 650. Na oddziale ginekologicznym 20 

we wrześniu razem 405. Cięć cesarskich we wrześniu wykonano 8 razem 129. Łącznie 

wszystkich zabiegów we wrześniu było 152, a razem 1727. Istotne jest to, że realizacja 

kontraktu występuje na poziomie 102% w ryczałcie podstawowego szpitalnego 

zabezpieczenia oraz 104% poza ryczałtem. Jest to podsumowanie za 9 miesięcy. Pani 

Kierownik poinformowała, że jeżeli będą pytania, Pani Dyrektor odpowie podczas 

referowania tematu dotyczącego statutu SP ZOZ. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował za udzielenie informacji pani Kierownik Wydziału 

Spraw Społecznych  Katarzynie Michalczewskiej. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję.  

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik, podziękował za nową formułę sprawozdania większość 

uchwał zarządu ma uzasadnienia. Zadał pytanie, jakie okoliczności spowodowały 

konieczność przeprowadzenia kontroli w SPZOZ oraz utworzenia czwartego stanowiska 

wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku. Dla porównania przypomniał, że będzie 

analizowany raport o stanie realizacji zadań oświatowych, z którego można dowiedzieć się 

o dokładnej liczbie uczniów w poszczególnych szkołach, pracowników. Zarząd był bardzo 

życzliwy dla zespołu szkół nr 3, powołując kolejne stanowisko zastępcy. Zespól Szkół nr 3 

jest w gronie tych placówek, które mają największe różnice pomiędzy subwencją naliczoną 

przez Ministerstwo Edukacji, planem i wydatkami. Ponadto na koniec roku w oświacie, 

braki oświatowe mają sięgnąć 5-6 milionów złotych. Wystarczająco dużo argumentów, jeśli 

chodzi o zgodę na kolejnych zastępców. Pan Radny przytoczył „słowa modlitwy górników  

„dwóch kierowników na trzech robotników, racz nam dać panie”. Dodał, że jego zdaniem,  

czterech zastępców to przesada. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu. 
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Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Radnemu Karolowi Rychlewskiemu.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że  Pan Radny Zbigniew Gawdzik zadał już 

pytanie, które miał przygotowane dosyć wyczerpująco, więc od niego odstąpi. Zadał pytanie 

dotyczące uchwały Zarządu Powiatu w Kraśniku nr 22 - 92/2024 w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku, czy ktoś w związku 

z tym stracił pracę.  

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu.  

 

Pani Radna Edyta Dudzińska zadała pytanie dotyczące spotkania, które odbyło się                       

w związku z planowaną drogą Księżomierz-Gościeradów. Czy na tym spotkaniu ustalono 

możliwość kontynuacji chodnika przy ulicy Księżomierz-Gościeradowska, został niewielki 

odcinek. Zapytała czy została rozwiązana kwestia związana z odpływem wody po 

intensywnych deszczach w Gościradowie przy Bajce, ponieważ jest to teren zalewowy. 

Zapytała czy znaleziono jakieś rozwiązanie ewentualnej modernizacji tej drogi. Pani Radna 

złożyła Panu Staroście i  Zarządowi pogratulowała wspaniałej akcji „Czujka na Straży 

Bezpieczeństwa”.  Dodała, że było to bardzo dobrze merytorycznie przygotowana akcja. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Radnej.  

 

Pan Radny Damian Kowalski  zapytał o stanowisko czwartego wicedyrektora Zespołu 

Szkół nr 3 i powołania, jaki będzie zakres jego obowiązków, jakie będą skutki zagrożenia    

z niepowołania tego stanowiska. Porównał Zespół Szkół nr 3 z liceami lubelskimi. I LO w 

Lublinie ma dwóch wicedyrektorów, II LO w Lublinie Zamojskiego ma również dwóch 

wicedyrektorów. UMCS, uczelnia lubelska, ma czterech prorektorów na 16 tysięcy 

studentów, a Zespół Szkół nr 3 ma maksymalnie 1500 uczniów. Dodał, że porównanie jest 

diametralne.  

 

Pan Przewodniczący Rady  podziękował Panu Radnemu.  

 

Pan Radny Krzysztof Babisz zadał pytanie dotyczące powołania czwartego wicedyrektora. 

Informacja z uzasadnienia, jest taka, że Pani Dyrektor wystąpiła o czwarte stanowisko, 

uzasadniając to wielkością szkoły. Od 1 września liczba uczniów zmniejszyła się o 169  

i o siedem etatów nauczycielskich, więc to uzasadnienie dotyczące wielkości szkoły, wzrost 

minimalny. Pan Radny zadał pytanie, w którym roku szkolnym, było czterech 

wicedyrektorów i jaka była liczba uczniów, jaka liczba oddziałów, ilu kierowników. 

Środków finansowych jest niewystarczająco i jako organ prowadzący dokłada. Konieczność 

prowadzenia sprawnego i prawidłowego zarządzania placówką.   

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu.  
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Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

Brak głosów. 

 

Pan Starosta poinformował, że wyniku zmian Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Urzędu Pracy nikt zwolniony. Pan W nawiązaniu do akcji Czujka, najważniejsza jest 

profilaktyka. Uważa, że najwięcej tragedii, nieszczęść jest spowodowane piecykami 

gazowymi. W książkach serwisowych piecyków widnieje informacja, by przynajmniej raz 

w roku dokonywać przeglądów. Sprawdzać, przewody kominowe i wentylację by uniknąć 

tragedii. W odpowiedzi na pytanie dotyczące Zespołu Szkół nr 3, porównania do ilości 

pracujących są zasadne, szkoła to nie akord w fabryce, jest to delikatna materia.   

 

Pan Przewodniczący Rady  w związku z problemami technicznymi zarządził przerwę. 

 

Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady Rady Powiatu w Kraśniku. Przypomniał, że 

omawiany jest punkt Sprawozdanie Starosty i dodał, że Pan Starosta odpowiada na pytanie 

dotyczące Zespołu Szkół numer 3.  

 

Pan Starosta wrócił do uchwały w zakresie przeprowadzenia kontroli w SPZOZ w Kraśniku. 

Poinformował, że to planowa kontrola, co roku kontrola za rok poprzedni. Zakończono 

kontrolę za rok 2022, więc teraz rozpoczęto kontrolę za rok 2023. To jest cykliczna kontrola. 

Temat Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku, czwartego wicedyrektora, który budzi tyle 

kontrowersji. Wyjaśnił, że nauczyciele nie mają nad sobą nikogo innego, tylko dyrektorów. 

Decyzja podyktowana była głównie troską o uczniów. Mierniki ilościowe nie zawsze są 

adekwatne do sytuacji. Są jeszcze mierniki jakościowe i problematyczne. Powodem 

podjęcia decyzji o utworzeniu czwartego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 3                 

w Kraśniku jest konieczność koordynowania spraw związanych z administracją, remontami 

oraz zwiększającą się ilością problemów wychowawczych w bursie szkolnej i szkołach 

Zespołu Szkół nr 3. W związku z tym jest potrzeba podziału obowiązków w celu dalszego 

usprawnienia funkcjonowania i zarządzania placówką. Poinformował, że planowany jest 

generalny remont bursy, zachodzi potrzeba nadzorowania prac, które zajmować będą dużo 

czasu. Rodzice pracując, zbyt mało czasu poświęcają pociechom. Zachodzi potrzeba, aby na 

to reagować. Taka reakcja musi następować w szkołach. Pojawiają się problemy na etapie 

wieku przedszkolnego, następnie w szkołach średnich. Pan Starosta dodał, że dobro dziecka, 

dobro ucznia, młodzieży jest najważniejsze.   

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Staroście. 

 

Pan Michał Kondracki odpowiadając na pytanie Pani Radnej Edyty Dudzińskiej dotyczące 

spotkanie, które odbyło się z władzami gminy Gościeradów 1 października tego roku, 

wyjaśnił że poruszano na nim temat przyszłorocznej realizacji inwestycji przebudowy drogi 

powiatowej 2706L, relacji Księżomierz od głównego skrzyżowania w Księżomierzy do 

skrzyżowania z Drogą Krajową nr 74. Realizowana jest dokumentacja projektowa. 

Poinformował, że odbyło się spotkanie, które dotyczyło koncepcji, opracowanej przez 
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projektantów. Poruszano problemy związane z odwodnieniem, zwłaszcza przy tzw. 

restauracji „Bajka”. Planowane jest wykonanie krytego rowu oraz dodatkowego chodnika 

wraz z zatoczką postojową, a także przystanek. W związku z ww. inwestycją będzie  więcej 

utwardzeń. Problem z wodą jest również ze względu na ukształtowanie terenu i spadek z 

parkingu Gminnego Ośrodka Kultury. Projektanci planują odprowadzenie w kierunku części 

leśnej. Poinformował, że Gmina planuje wykonanie swojej drogi gminnej,  powstanie nowe 

skrzyżowanie. Temat inwestycji chodnika przy 2701 w miejscowości Księżomierz nie został 

poruszony. Sprawa chodnika jest bardziej złożona. Zarząd Dróg Powiatowych złożył na 

komisję odpowiedź. Poinformował, że Pan Tadeusz Dziura jako przewodniczący komisji 

Skarg Wniosków i Petycji udzieli informacji w tym punkcie.   

 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił pana dyrektora jeszcze o pozostanie przy mównicy. 

 

Pani radna Edyta Dudzińska zadała pytanie, czy będzie możliwość kontynuacji chodnika 

przy ul. Gościeradowskiej.   

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pan Michał Kondracki poinformował, że 

jest  zaprojektowany już chodnik do ostatnich zabudowań w miejscowości Księżomierz 

Gościeradowska, zaprosił do siedziby Zarządu Dróg Powiatowych celem uzyskania 

informacji.  

 

Pan Damian Kowalski poinformował, że w wydatkach jest zmiana dotycząca zadania 

przebudowy drogi powiatowej relacji Kraśnik-Mikulin 2721L. Zapytał czym to było 

spowodowane. 

 

Pan Michał Kondracki Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku 

poinformował, że było to spowodowane zakresem prac. Po oględzinach na miejscu  

i w terenie okazało się, że zakres prac będzie mniejszy. Środki finansowe, o które 

wystąpiono na podstawie wspólnych rozmów z Wójtem Domańskim będą realizowane  

w formule remontu. Przetarg został rozstrzygnięty, obecnie sprawdzane są oferty. Zakres 

prac to głównie nawierzchnia wraz z poboczem, chodniki nie będą realizowane, droga nie 

będzie rozbudowywana, ani przebudowywana, tylko remontowana. Środki będą 

wydatkowane w ramach roku budżetowego do końca tego roku, by wykonawca mógł  

zrealizować. Poinformował, że zakres jest okrojony, realizowana będzie wymiana 

nawierzchni.  

    

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie odpowiedzi na pytania zostały 

zawarte. Zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Starosty zostało przyjęte. 

Punkt.5. Informacja o działalności planowanych w przedsięwzięciach Powiatowego 

Zespołu Doradztwa Rolniczego, Lubelskiej Izby Rolniczej, Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa oraz Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa.  
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że materiały dotyczące tego punktu zostały 

zawarte w systemie esesja, podziękował za przebycie i poprosił pana Filipa Pastuchę, 

Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego o udzielenie przedstawienie 

informacji planowanych w przedsięwzięciach Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  

 

Pan Filip Pastucha Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Kraśniku  

podziękował za zaproszenie. Poinformował, że Ośrodek Doradztwa Rolniczego pracuje 

obecnie pełną parą. Na chwilę obecną zakończył się naboru wniosków tak zwanych 

przymrozkowych. Nabór wniosków odbył się od 1 października do 22 i był on związany  

z klęskami związanymi z wystąpieniem przymrozków w powiecie kraśnickim. Przez okres 

trzy tygodniowym zespół obsłużył ponad 1100 osób i według danych agencyjnych jest to 

ponad połowa wniosków złożonych przez rolników.  W dniu 25 października ruszył kolejny 

etap pomocy wszystkim osobom poszkodowanym właśnie w różnego rodzaju zjawiskach 

typu przymrozki, grad nawalny, huragany i nabór kolejny potrwa do 15 listopada. Wszystkie 

osoby, odniosły straty w swoich gospodarstwach powyżej 30% i minimum 30% w każdej 

uprawie mogą do tej uprawy starać się o pomoc. Jest jeszcze jeden rodzaj pomocy, który 

również jest przewidziany nabór również od 25 października do 15 listopada. Poinformował, 

że osoby, zarówno te, które składały wnioski od 1 do 22 października mogą złożyć wniosek 

kolejny na umorzenie tego podatku oraz wszystkie osoby, które będą składały wnioski w 

aktualnym naborze również mogą to zrobić.  Pan Kierownik poinformował, że w dniu 23 

października ruszył nabór wniosków tzw. związanych z ochroną środowiska. Nabór cieszy 

się bardzo dużym zainteresowaniem ze strony rolników. Wnioski są bardziej 

skomplikowane. Wypełnianie ich pochłania dużo czasu, jest to bardzo duża przeszkoda, że 

te terminy się pokrywają. Pan Kierownik skierował podziękowania za ciężką pracę do 

wszystkich pracowników ODR-u. 

  

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Kierownikowi. Poprosił Pana Zenona 

Rodzika Zastępcę Dyrektora Krajowego Środka Wsparcia Rolnictwa o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Pan Zenon Rodzik Zastępca Dyrektora Krajowego Środka Wsparcia Rolnictwa podziękował 

za zaproszenie. W imieniu własnym, Pana Dyrektora Żmijana oraz Dyrektora Generalnego  

przekazał słowa uznania z okazji dwudziestopięciolecia istnienia Powiatu. Poinformował, 

że  współpracował z Powiatem Kraśnickim, w sąsiednim powiecie był 6 kadencji, radnym 

20 lat Skierował słowa uznania do samorządowców na przestrzeni pokoleń. Poinformował, 

że KOWR jako instytucja jest nowa, ale nie z zadaniami. Powstała w 2017 roku na bazie 

połączenia Agencji Nieruchomości Rolnych i Agencji Rynku Rolnego. Wszystkie zadania 

realizuje oddział terenowy, który był własnością Skarbu Państwa. Wydzierżawia w 

przetargach ograniczonych, publicznych i również sprzedaje. Poinformował, że 

beneficjentami, klientami są nie tylko rolnicy, coraz częściej również osoby nie będące 

rolnikami. Za sprawą ustawy o kształtowaniu ustroju rolnego, która ma regulować za sobie. 

Ziemie rolnicze użytkowali tylko rolnicy. Intencją ustawy było, ograniczenie obrotu dla ani 
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rolników. Rolnicy w pierwszej kolejności zgłaszają się o zgody i jest to sprawnie 

realizowane. Istnieją niektóre zakazy obrotu ziemi, jeśli ziemia została nabyta, to w ciągu 

pięciu lat rolnik  gospodaruje ziemię, pomijane są wyjątki. Najważniejsze informacje są 

zamieszczone na stronie internetowej. Szczegółowych informacji udzielane są na bieżąco, 

pracownicy, dyrektorzy są do dyspozycji w sprawach trudnych, takich, które wymagają 

przyspieszenia. Gminy ustawowe, rzeczy, sprawy ludzkie, czy samorządowe. Poinformował 

o  możliwości mienia skarbu państwa, z którym gospodaruje KOW przekazać nieodpłatne 

rzeczy samorządu. Potrzeby powiatu, gminie pełne warunki muszą być spełnione, by 

zostały realizowane. Z powiatu Kraśnickiego wpływają wnioski. Poinformował, że 

nieodpłatne przekazanie na rzecz samorządu, w Planie Spraw Przestrzennych działka 

widnieje i służy celowi publicznemu. Budowane są drogi, które zajmowane są przez 

nieruchomości pod nadzorem KOWR, czy ustawa zridowska, następnie rolnik otrzymuje 

odszkodowanie.  Kształtowanie tzw. rynków rolnych, dawnej Agencji Rynku Rolnego, kilka 

programów realizuje KOW. Powszechny program szkół gdzie wydawane było mleko, bułka 

teraz już zostało rozwinięte. Dzieci otrzymują mleko w szkole, ale też wyroby mleczne  

i przetwory mleczne oraz owoce i warzyw. W ramach programu są dostarczane owoce, 

warzywa oraz mleko, przetwory mleczne do szkół dzieci 1-5, poprzez owoców, warzyw, 

mleka, produktów mlecznych w codziennej diecie. Powszechny program w skali kraju, na 

przełomie 2024-2025 248 mln zł. Wydatkowane z programu ministerialnego, realizowane 

przez szkoły, które przystąpią do programu. 110 mln zł to środki z budżetu Unii 

Europejskiej, to program unijny, 138 z budżetu krajowego. W województwie lubelskim jest 

950 szkół tych podstawowych. Do programu przystąpiło 789, czyli 83%. Polska żywność 

zdobywa rynki, ale też w niektórych aspektach ma problemy, dostrzegane z sadownictwem 

czy z malinami. Wspierane są przedsięwzięcia, promujące polską żywność, z powiatem. 

Teren naszego oddziaływania kontrahentów zewidencjonowanych jest 2,5 tysiąca rocznie. 

Uprawy pod ścisłym nadzorem państwa, czyli to jest nadzór nad uprawą tytoniu i konopi. 

Obecnie jest 2 tys. producentów, których KOW i pracownicy mają obowiązek nadzorować. 

Zadaniem KOWR jest monitorowanie umów na dostarczanie produktów rolnych. Dodał, że 

rolnik dużo pracy musi włożyć w wyprodukowanie, następnie sprzedaż. Rolnicy narzekają, 

że są wykorzystywani, chodzi o ceny dnia. Ustawa powstała w 2017 roku obowiązuje i tzw. 

monitorowanie umów, czyli KOW ma zadanie, którzy są w obrocie mają obowiązek takie 

umowy zawierać z rolnikami. Umowy powinny zawierać pokreślone elementy. Za brak 

umowy sankcjonowane są kary, 5% takie kary sumarycznie występują,  za brak umowy jest 

10%. Ustawodawca określa, kary są dotkliwe, nawet do 10% od obrotów. Nie do końca 

skutek odnosi, cena dnia, ustawa skierowana jest do podmiotu skupowego. Podmiot 

skupowy jest kontrolowany. O kształtowaniu rynku decyduje większy podmiot. Podmiot 

skupowy nie posiada informacji, jaka będzie cena.  W odbiorze zewnętrznym nie do końca 

przynosi to skutek. KOWR monitoruje rynek tytoniu, podobnie jak konopi. Nowym 

produktem, jaki jest potrzebny to Fundusz Ochrony Rolnictwa, który funkcjonuje od 2023 

roku. Celem tej regulacji jest stworzenie możliwości prawnych gwarantujących rolnikom 

rekompensatę z tytułu utraty przychodów sprowadzonych z działalności rolniczej  

w przypadku niewypłacalności. Podmiot, który staje się niewypłacalny, rolnik może zgłosić, 

do KOWR-u i sprawdzić wierzytelność. Po spełnieniu wymóg  wypłacona zostanie 
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rolnikowi rekompensata w równowartości tego zobowiązania. Ciężar dochodzenia 

komorników, syndyka ciąży na KOWR. Poinformował, że w roku 2023 zostało złożone, 57 

wniosków. Rolnicy otrzymali rekompensatę na kwotę ponad 3 miliony złotych. Zwrócił 

uwagę, że należy przestrzegać terminów, ponieważ jest określony termin za 

niewypłacalność. W obecnym roku terminy będą od 1 lutego do 31 marca. Wniosek  

złożony po terminie będzie rozpatrzony negatywnie. Tryb podstępowania administracyjnego, 

nie w należnym  terminie. Wniosek będzie mógł być złożony w przyszłym roku. 

Poinformował, że przygotowana została nowelizacja ustawy,  na którą składają się  

podmioty. Fundusz globalnie zamyka się w skali kraju. Potrącenia od produktów rolnych 

0,125% wypłacane są  z funduszy rekompensaty. W tym roku zostały zrealizowane 

programy Kupuj Świadomie czy Promująca Polska Żywność. Poinformował, że program 

będzie kontynuowany. Następnie zostało skierowane zaproszenie do współpracy                             

z organizacjami pozarządowymi. W dziedzinie promocji żywności,  część wniosków spływa, 

bardzo znacznych, chodzi o przyjęcia kulturalne, turystyczne. KOWR finansuje to, co 

związane jest z żywnością, promocją, konkursami. Wnioski będą, rozpatrywane pozytywnie. 

  

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Dyrektorowi Panu Zenonowi Rodzikowi.  

  

Pan Mariusz Socha Kierownik terenowego Oddziału Agencji Restrukturyzacji                                 

i Modernizacji Rolnictwa przedstawił informację działalności i planowanych 

przedsięwzięciach Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Poinformował, że 

Europejski Bank Centralny opublikował 30 września kurs 4,27 zł za 1 euro, po którym 

zostały przeliczone płatności bezpośrednie oraz płatności wsparcia krajowego w krajach, w 

których walutą krajową nie jest euro. Nadmienił, że mocna waluta krajowa nie jest 

najlepszą wiadomością dla rolników w tej sytuacji praktycznie, od grudnia już kurs euro 

oscyluje w granicach 4,30 zł.  

 

Przerwa z powodów technicznych. 

Po przerwie.  

 

Pan Mariusz Socha poinformował, że  w tym roku nie było mocnego ataku na polską walutę, 

więc sytuacja utrzymała się. Z reguły są duże zmiany kursu euro w okolicach 30 września. 

Miliony, które płyną do krajów, które mają inną walutę, powodują różne ataki na krajowe 

waluty. Polski złoty musiał być broniony przez Narodowy Bank Polski, aby nie było dużego 

ruchu na tej walucie. Kurs wymiany euro nie jest uwzględniony przy wyliczaniu stawek 

płatności dopłat, ale też informacja o zadeklarowanych w skali kraju powierzchniach do 

poszczególnych rodzajów dopłat bezpośrednich czy liczbę zwierząt zgłoszonych do dopłat 

związanych z produkcją. W zależności od zadeklarowanej liczby hektarów lub zwierząt, 

tym mniejsza dopłata i odwrotnie. Rolnikom, którzy korzystają z ekoschematu dotyczącego 

dobrostanu zwierząt, płatność będzie przyznawana w oddzielnej decyzji. Pan Kierownik 

poinformował, że od 16 października ruszyła wypłata zaliczek na dopłaty bezpośrednie. Jest 

to 70% płatności bezpośrednich i 85% płatności obszarowych. Na terenie powiatu 

kraśnickiego zostało wypłacone  40% należnej kwoty, a do końca listopada planowane jest 
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zakończenie płatności zaliczek. Płatności końcowe będą przekazywane od grudnia  

i potrwają do końca czerwca następnego roku. W dniu 22 października został zakończony 

nabór wniosków na wsparcie finansowe w sektorze owoców i warzyw dotkniętych 

niekorzystnymi zjawiskami klimatycznymi, (przymrozki i grad). Wpłynęło 1909 wniosków 

klęskowych. Powiat Kraśnicki w skali kraju znalazł się na piątym miejscu, jeśli chodzi o 

niekorzystne zjawiska, czyli głównie przymrozki i grad. Płatności będą zrealizowane do 

końca listopada roku 2024. Poinformował, że ruszył  nabór wniosków o pomoc w opłacaniu 

3 i 4 raty podatku za 2024 rok. O wsparcie mogą się ubiegać rolnicy, którzy w swoich 

gospodarstwach ponieśli w tym roku szkody w uprawach spowodowanych gradem, 

deszczem nawalnym, przymrozkami wiosennymi lub huraganem. Nabór wniosków trwa do 

15 listopada. Wnioski składane są poprzez Platformę Usług Elektronicznych Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Również do 15 listopada br. trwa nabór 

wniosków za szkody w uprawach rolnych. Spowodowany też wystąpieniem wyżej 

wymienionych zjawisk. Złożenie wniosków klęskowych możliwe jest poprzez Platformę 

Usług Elektronicznych Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kraśniku.   

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że nieobecny jest Przedstawiciel Lubelskiej Izby 

Rolniczej, materiały zostały udostępnione w systemie e-sesja. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii do ww. 

informacji. 

 

Pan Radny Henryk Flis Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska poinformował, że pan Filip Pastucha, przedstawiciel Powiatowego Zespołu 

Doradztwa Rolniczego uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz Pan Mariusz Socha, który jednocześnie jest członkiem komisji. 

Pan Filip Pastucha zgłosił pilną potrzebę powiększenia bazy lokalowej Zespołu Doradztwa 

Rolniczego, ponieważ pomieszczenia są niefunkcjonalne. Problem został przedstawiony do 

Zarządu Powiatu w Kraśniku.   

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Przewodniczącemu. Zapytał czy ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował gościom, którzy byli obecni na sesji. Poinformował, 

że Rada Powiatu zapoznała się z Informacją o działalności planowanych  

w przedsięwzięciach Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego, Lubelskiej Izby 

Rolniczej, Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa.  

 

Punkt 6. Informacja o stanie realizacji zadań światowych w powiecie kraśnickim. 

Stosowna informacja zwyczajowo znalazła się w systemie e-sesja.  

 

Pani Agnieszka Drozd  Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała, że obowiązek 

sporządzania i przedkładania organowi stanowiącemu powiatu informacje o stanie realizacji 
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zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny wynika z dyspozycji artykułu 11 ust. 7 ustawy 

prawa oświatowe. Przedstawiona informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2023-2024 daje pewien obraz stanu oświaty ponadpodstawowej i szkolnictwa 

specjalnego w Powiecie Kraśnickim. Zawiera dane o stanie zorganizowania szkół w 

zakresie liczby uczniów i oddziałów, typów szkół, rozszerzeń i zawodów, które kształcą 

zarówno szkoły prowadzone przez powiat kraśnicki, jak również szkoły niepubliczne 

dotowane przez powiat. Zawiera również informacje w zakresie kadry pedagogicznej, 

naboru do szkół powiatowych, wydanych skierowań do szkół specjalnych, finansowania 

zadań oświatowych, m.in. wykonanie budżetów jednostek oświatowych za rok budżetowy 

2023, programy rządowe i projekty unijne realizowane w szkołach, kwotę dotacji 

wypłaconych szkołom niepublicznym, a także dane o wynikach osiąganych przez uczniów 

na egzaminach ósmoklasisty, maturalnych, potwierdzających kwalifikacje w zawodzie czy 

nadzorze pedagogicznym sprawowanym przez lubelskiego kuratora oświaty. Aby lepiej 

zobrazować informację przedstawiono w niej również najistotniejsze dane z roku szkolnego 

2022-2023 oraz dane z obecnego roku szkolnego 2024-2025. Najważniejsze ogólne dane  

z analizowanego roku szkolnego, bo szczegóły macie Państwo w informacji, Do szkół  

i placówek oświatowo-wychowawczych prowadzonych przez Powiat Kraśnicki uczęszczało 

3360 uczniów w 138 oddziałach, z tego do klas pierwszych szkół ogólnodostępnych 851 

uczniów. Etatów nauczycielskich było 340. Około 18% absolwentów szkół podstawowych 

podjęło naukę poza powiatem kraśnickim, około 5% wybrało szkoły niepubliczne ZDZ, ale 

też nasze szkoły zrekrutowały 86 uczniów spoza powiatu kraśnickiego, około 10% 

wszystkich pierwszoklasistów. Jeśli chodzi o sytuację finansową w oświacie, to już od kilku 

lat, pomimo tego, że subwencja z roku na rok jest nominalnie wyższa, to i tak nie pokrywa 

wydatków bieżących szkół. Bilans dodatni subwencji w stosunku do wydatków bieżących 

za 2023 rok miał jedynie Zespół Szkół Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Urzędowie i Poradnia. Zostało osiągnięte średnie wynagrodzenie nauczycieli za 2023 rok 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W związku z tym nie było w 2024 roku 

wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował  Pani Kierownik.  Poinformował, że Komisja 

Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji na ostatnim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

informacje o stanie realizacji zadań światowych w powiecie kraśnickim, podkreślając 

jednocześnie, że informacja, która została zawarta w tymże dokumencie, może stanowić 

asump do analiz jest ciekawym dokumentem i opisującym w całości stan oświaty  

w powiecie kraśnickim. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Krzysztof Babisz poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty Sportu 

Kultury i Promocji przedstawiony raport był dokładnie analizowany. Pan Radny 

podziękował Pani Kierownik i całemu zespołowi, za przygotowanie  informacji. Wyjaśnił, 

że nie będzie powtarzał informacji związanych ze sprawami finansowymi, organizacyjnymi, 

które są w niektórych aspektach bolączką, ale trzeba je rozwiązywać. Pan Radny skupił się 
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na podsumowaniu raportu za rok 2020-2023,  2023-2024, które przedstawiają 

podsumowania, w których zawarte są trafne wnioski. Pan Radny poinformował, że 

zastanawia się kiedy wnioski  zostaną zrealizowane i w jaki sposób. Pan Radny zwrócił 

uwagę na pierwszy wniosek, który powtarza się w tych latach. Było to dostosowanie sieci 

szkół i placówek oświatowych do zmian demograficznych i potrzeb lokalowych środowiska. 

Dotyczy to bardzo dużej grupy uczniów, którzy pobierają naukę w szkołach niepublicznych 

i jest to bardzo duża kwota, którą z budżetu, oczywiście częściowo otrzymana, czy 

otrzymana subwencja oświatowa. Pan Radny poinformował, że dobrze byłoby, gdyby 

uczniowie wybierali szkoły prowadzone przez Powiat Kraśnicki. Poinformował, że oferty 

szkół są na tyle atrakcyjne, że uczniowie powinni je wybierać. Cześć uczniów wybiera 

jednak szkoły niepubliczne. Pan Radny stwierdził, że jest potrzeba dążenia do 

skuteczniejszego naboru do zmniejszenia odpływu absolwentów szkół podstawowych                 

z terenu Powiatu Kraśnickiego i poza Powiatu.  Zdaniem Pana Radnego absolwenci klas 

ósmych  powinni wybierać szkoły publiczne, a jednak część uczniów decyduje się na wybór 

szkoły niepublicznej. Do oświaty dokładane są środki, wnioski są bardzo trafne. Pan Radny 

poinformował, że nie usiłuje, zmniejszyć środków na oświatę, ale być może te środki, mogą 

być wykorzystane na polepszenie bazy by zmniejszyć dopłatę z budżetu powiatu do 

subwencji oświatowej i do utrzymania szkół. Pan Radny zaproponował, aby postarać się 

wcielić to w życie na posiedzeniu Zarządu, komisji i Rady.   

 

Pan Przewodniczący Rady  podziękował Panu Radnemu.  

 

Pan Przewodniczący Rady  zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze wziąć udział w dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Pan  Radny, wcześniej Kierownik Wydziału 

Oświaty w mieście wie doskonale, że miasto dużo więcej dokłada do oświaty niż powiat, są 

to gigantycznie różnice.   

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak poinformował, że problemy, które poruszył Pan Radny Babisz, 

są  problemami, które rzeczywiście będą pisane co roku. Pan Radny stwierdził, że 

wyeliminować się nie da. Dostosowanie sieci szkół ze względu na to, że zmienia się ilość 

uczniów, więc tak samo zmieniają się preferencje uczniów. Pan Radny poinformował, że 

byłby zadowolony, gdyby 100% uczniów, którzy są z terenu Powiatu Kraśnickiego, 

uczęszczało do szkół powiatowych. Pan Radny poinformował, że żyjemy w kraju 

demokratycznym i każdy ma prawo, wybór rodzic ma prawo, czy młody człowiek ma 

prawo wyboru szkoły. Zdaniem Pana Radnego sam zainteresowany przekonuje się po 

jakimś czasie, że być może akurat nie zawsze wybrał właściwie, ale pewne rzeczy są już 

zaszłe i cofnąć się ich nie da. Następnie poinformował, że część uczniów, którzy 

odchodzą z  powiatu kraśnickiego, idą do powiatów czy miast innych i część uczniów 

przychodzi z innych powiatów do szkół prowadzonych przez powiat kraśnicki. 

Chodzi o utrzymanie  subwencji oświatowej. Pan Radny poinformował, że  zawsze 

można mówić, że subwencja  za niska,  obowiązkiem organów prowadzących w tym 
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momencie powiatu jest również finansowanie oświaty. Nie tylko finansowanie jest 

związane jedynie z subwencją oświatową, ale również zadania organów 

prowadzących. Zdaniem Pana Radnego był by zadowolony, żeby mieć sieć 

zorganizowaną, zdyscyplinowaną uczniów i rodziców by wybierali szkoły powiatowe. 

Pan Radny dodał,  że w takim przypadku wystarczałoby subwencji na utrzymanie. 

Poinformował, że będzie sytuacja i pewne zmiany będą. Dodał, że w tym momencie  

powinny być sugestie, na ile dyrektorzy szkół prowadzą reklamę swoich szkół dla 

uczniów, którzy kończą szkoły podstawowe. Poinformował, że jest to istotne, są 

potrzebne dni otwarte w szkołach, wizyty w szkołach, zachęcające uczniów szkół 

podstawowych do szkół powiatowych. Następnie Pan Radny przekazał informację, że 

będzie to kontynuowane, natomiast pewne rzeczy są stałymi elementami co roku.  

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Rola poinformował, że przygotowany 

materiał jest kompletny, czytelny i dający obraz całkowity oświaty. Dodał, że nie 

zgodzi się z wypowiedzią Pana Radnego Babisza, ponieważ  sytuacja oświaty 

powiatowej na tle powiatu jest najlepsza. Poprosił o znalezienie gminy, która 

dołożyła tylko 3,9 mln. Obejmując jako Starosta powiat 6 lat temu była to kwota 7,7 

mln. Poinformował, że w pewnych latach do 2,7 mln obecnie 3,9 mln, ponieważ 

młodzieży jest ponad 320 mniej. Podkreślił, że to najlepsza sytuacja ze wszystkich 

samorządów w powiecie. Pan Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Urzędów 

dołożył ponad 7 mln. Dodał, że sieć szkół i liczba uczniów jest wielokrotnie mniejsza. 

Zwrócił uwagę również na artykuł 30, czyli optymalizację etatów nauczycielskich. 

Sieci szkół same się racjonalizują, przytoczył przykład Zakrzówka. Pan 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że sieć sama się zoptymalizuje. Zwrócił 

się z prośbą o utrzymanie na tym poziomie, który jest obecnie. Pan 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że można złożyć wniosek do Pani 

Minister Edukacji o wyższą subwencję, większe dotacje, dodał że samorząd kraśnicki 

doskonale radzi sobie,  jeżeli chodzi o finanse w oświacie. Podziękował Panu 

Staroście i Zarządowi Powiatu za kontynuację polityki oświatowej, która w 

poprzednim został rozpoczęta przez poprzedni Zarząd. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Wiceprzewodniczącemu Rady. 

 

Radny Krzysztof Babisz poinformował, że przedstawiony raport, jest kompletny, są 

zawarte informacje, które szczegółowo przedstawiają  temat funkcjonowania oświaty. 

Pan Radny zasugerował, by szukać rozwiązań, które powodują, że będzie jeszcze 

lepiej. Pozostawione są pewne obszary, którymi trzeba się zająć. Pan Radny 

poinformował, że jest świadomy tego, że  uczniowie wybierają różne powiaty. 
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Poinformował, że na następnej sesji rady powiatu zapyta o koszty z ostatnich pięciu 

czy dziesięciu lat funkcjonowania oświaty. Zadał pytanie czy wnioski powodują, że 

większy procent uczniów pozostaje w powiecie i czy dzięki działaniom więcej 

uczniów spoza powiatu zostaje przyjęta. Pan Radny poinformował, żeby nie 

zakłamywać pewnej rzeczywistości, jeżeli są szkoły, w których do subwencji dokłada 

się 280.000 zł, a są i takie w których to wynosi 820.000 zł czy ponad milion. Zwrócił 

uwagę, że można spróbować zrecjonalizować czy zmniejszyć  środki, które są 

dopłacane. Poprosił by nie zakłamywać rzeczywistości, oświata nie funkcjonuje do 

końca tak dobrze jak jest przedstawiona. Poinformował, że jako radny nie będzie brał 

udziału w procesie trudnych decyzji i analiz, dodał, że zarząd podejmuje ostateczną 

decyzję.  Także wydaje mi się, że oczywiście jest są pewne obszary, moim zdaniem, 

Państwo możecie się nie zgodzić. Następnie poinformował, że jako Rada, Komisja 

wcześniej jako Zarząd musi przyjrzeć i zająć się obszarami działalności  

i funkcjonowania oświaty. Pan Radny poprosił o zwrócenie na to uwagi.    

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak poinformował, że sięgając po wnioski przed 10-15 lat, to 

zapewne byłoby podobnie. W poprzednich latach. zastanawiał się jak spowodować, 

żeby do naszego powiatu trafiało część więcej uczniów akurat z innych powiatów, a 

uczniowie z Powiatu Kraśnickiego nie odchodzili. Natomiast poinformował, że to są 

działania stałe, nie można ich zostawić, odłożyć do lamusa, ale to są działania stałe, 

permanentne. Każda szkoła, inaczej funkcjonuje, jeżeli chodzi o subwencję 

oświatową. Szkoły, które mają więcej uczniów, inaczej radzą sobie, jeżeli chodzi o 

pieniądze. Poinformował, że jako dyrektorowi szkoły wójt tłumaczył, że dokłada do 

światy. Odpowiadając na pytanie wójta pan Radny poinformował, że do jego szkoły 

środki nie były dokładane, ponieważ z jego szkoły środki przechodziły na dokładanie  

do innych szkół. Zdaniem Pana Radnego musi być taka sytuacja, żeby uczniowie 

przychodzili do  szkół Powiatu Kraśnickiego, musi być duża propozycja z różnych 

profilów, zawodów, kierunków kształcenia. Dodał, że wiąże się to z tym, że nie 

zawsze będzie pełna i mocna obsada w tym zakresie. Zdaniem Pana Radnego 

najbardziej optymalne jest tworzenie grup 25 czy 28 osobowych w klasie, bo to jest 

najbardziej optymalne pod kątem finansowania. Podkreślił, że trzeba zdać sobie 

sprawę z tego, że nie będą tworzone kierunki i uczniowie pójdą do szkół spoza 

powiatu kraśnickiego. Dodał, że niekoniecznie da się wszystko zbilansować. 

Poinformował, że nie jest możliwe utrzymanie idealnej sytuacji finansowej przy 

takiej liczebności uczniów. Przyznał, że co roku trzeba się zastanawiać, przemyśleć, 

tworzyć odpowiednią strukturę szkolną, dopasowaną do danych możliwości powiatu 

kraśnickiego, do ilości uczniów oraz preferencji uczniów. Podsumował, że 

preferencje uczniów się zmieniają.   

Pan Przewodniczący Komisji stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła informację o 

stanie realizacji zadań światowych w powiecie kraśnickim za rok szkolny 2023-2024 
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i przechodzimy do punktu Punkt 7 analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że zgodnie z artykułem 25c ust. 12 ustawy 

o samorządzie powiatowym, przewodniczący Rady Powiatu i Starosta mają 

obowiązek dokonania analizy oświadczeń majątkowych i złożenia informacji Radzie 

Powiatu o wyniku tej analizy do dnia 30 października danego roku.  Poinformował, 

że stosownie do treści artykułu 25c ust. 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 

samorządzie powiatowym, przewodniczący Rady Powiatu dokonał analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu. Zgodnie z art. 

25C przedmiotowej ustawy. Poinformował, że państwo radni złożyli oświadczenia 

majątkowe przewodniczącemu Rady Powiatu w Kraśniku w ustawowym terminie. 

Treść oświadczeń została przeanalizowana i przesłana do Urzędu Skarbowego w 

Kraśniku, celem dalszej analizy. Poinformował, że Starosta oraz przewodniczący 

Rady Powiatu, złożyli swoje oświadczenia  w terminie. Treść oświadczeń została 

udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w 

Kraśniku. Poinformował, że zostały przekazane dla państwa radnych analizy 

oświadczeń majątkowych, dokonanych przez Naczelnika Urzędu Skarbowego. 

  

Pani Sekretarz Pani Agnieszka Lenart poinformowała, że zgodnie z przepisami art. 

25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym do Starosty Kraśnickiego wpłynęło 

48 oświadczeń majątkowych, w tym złożonych przez członków Zarządu Powiatu 

Kraśniku, Sekretarza Powiatu i Skarbnika Powiatu. Poświadczenia złożone przez 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty. Osoby zobowiązane do złożenia Staroście 

Kraśnickiemu oświadczenia majątkowego na podstawie art. 25c ust. 5 ustawy o 

samorządzie powiatowym, spełniły ustawowy obowiązek. Oświadczenia majątkowe 

zostały poddane analizie przez pracownika upoważnionego przez Starostę 

Kraśnickiego. Analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym dokonuje 

również naczelnik urzędu skarbowego właściwy ze względu na miejsce zamieszkania 

osoby składającej oświadczenie majątkowe. W związku z powyższym wszystkie 

złożone Staroście oświadczenia majątkowe zostały przekazane do właściwego urzędu 

skarbowego. 

 

 Pan Przewodniczący Rady  podziękował Pani Sekretarz. 

  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu zapoznała się z analizą 

oświadczeń majątkowych.  

 

Punkt 8 Podjęcie uchwał: 

a)   w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że  uchwała znalazła się w systemie e-sesja.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią skarbnik Iwonę Szymańską o bliższe 

przedstawienie. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w przedstawionym projekcie uchwały w sprawie 

zmian budżetu powiatu dochody zwiększają się o kwotę 14 260 zł. Są to środki  

z gmin na projekt Nie nowotworu u dzieci. Wydatki, zwiększają się o kwotę 2 836 

903 zł. W rozdziale 85.195 pozostała działalność. Zwiększenie wydatków o kwotę 14 

260 zł, tak jak po stronie dochodów. Środki na nie nowotworu u dzieci. W rozdziale 

75.095 pozostała działalność. Zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 25 000 

zł. Nowe zadanie opracowanie audytów energetycznych budynków powiatu  

u Kraśnickiego. W dziale Oświata zwiększenie wydatków bieżących dla jednostek 

oświatowych o kwotę 2,68 mln zł. I rozdział 85202 Domy Pomocy Społecznej. 

Zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 63 167 zł. Zadanie roboty budowlane 

w Domu Pomocy Społecznej w Popkowicach. Przychody budżetu powiatu z tytułu 

wolnych środków zostały zwiększone o kwotę 2,822,643 zł. Pani Skarbnik 

poinformowała, że został zwiększony plan rachunku dochodów i wydatków własnych 

jednostek budżetowych o kwotę 60 tys. zł w zespole szkół nr 2.  

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana Eugeniusza Pelaka Komisji Budżetowej 

Przewodniczącego Komisji  przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

  

Pan Radny Eugeniusz Pelak Przewodniczącego Komisji  Budżetowej poinformował, 

że komisja na dzisiejszym posiedzeniu jednogłośnie zaopiniowała zmiany budżetowe. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. Następnie otworzył  dyskusję. 

 

Brak głosów w dyskusji.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024. 

  

 

Głosowano w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Paweł Kudrel,   

Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski,  

Michał Stawiarski,   

BRAK GŁOSU (0) 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przy 16 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w Kraśniku podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały.   

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej w załączniku nr 1 zmiany zostały dokonane  zgodnie ze 

zmianami budżetu powiatu. Natomiast w załączniku nr 2 przedsięwzięcia zadanie 

roboty budowlane w Domu Pomocy Społecznej w Popkowicach. Limit tego zadania 

w roku 2024 jest to kwota 2500 zł i limit w roku 2025 jest to kwota 260 tys. zł. 

Zmiana nazwy zadania, zadanie z nazwy opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dotyczącej modernizacji budynku kuchni w Domu Pomocy Społecznej 

w Goście Radowie oraz monitoringu wizyjnego zewnętrznego i wewnętrznego w 

budynku Pałac i Domek pod Kasztanem na modernizację budynków Domu Pomocy 

Społecznej w Goście Radowie.  

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Skarbnik.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie informacji Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej Pana Eugeniusza Pelaka.  

 

Pan Radny Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej  poinformował, że  

konsekwencja zmiany uchwały budżetowej, pociąga za sobą zmiany również 

wieloletniej prognozy finansowej i również komisja pozytywnie ją zaopiniowała.  
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Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej.  

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Paweł Kudrel,   

Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski,  

Michał Stawiarski,   

BRAK GŁOSU (0) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przy 16 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w Kraśniku podjęła 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

c) uchwała zmieniająca uchwałę Nr VIII-52/2015 Rady Powiatów w Kraśniku  

z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie realizacji lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionej młodzieży.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został zamieszczony w 

systemie e-sesja, o jego bliższe przedstawienie prosił Panią Agnieszkę Drozd, 

Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu. 

 

Pani Agnieszka Drozd Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała, że 

zgodnie z artykułem 12a ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej 

właściwości Rady Powiatu należy podejmowanie uchwały w sprawie udzielania 

stypendiów dla uczniów i studentów. Przedstawiony projekt uchwały w stosunku do 

obecnie obowiązującego regulaminu przewiduje zmiany m.in. podwyższenie średniej, 

kryterium średniej ocen w liceum ogólnokształcącej wymaganej do otrzymania 

stypendium, tak aby nagrodzeni zostali najwybitniejsi uczniowie i absolwenci ze 

szkół prowadzonych przez powiat kraśnicki, także zasady przyznawania stypendium 
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dla uczniów szkół specjalnych. Dla absolwentów branżowej szkoły pierwszego 

stopnia wydłużony został termin składania wniosków o przyznanie stypendiów do 

dnia 10 września. W regulaminie dookreślono, że z wnioskiem o przyznanie 

stypendium dla ucznia lub absolwenta występuje wyłącznie dyrektor szkoły, której 

uczniem lub absolwentem jest kandydat do stypendium oraz, że wysokość 

przyznanego stypendium może wynosić od 500 do 1000 złotych i od 1000 do 1500 

złotych według spełnienia określonych kryteriów regulaminu. Poinformowała, że 

Zarządu Powiatu w Kraśniku wnosi autopoprawkę, który rozważył sugestię Komisji 

Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji Rady Powiatu w Kraśniku o podwyższenie 

zakresu wysokości stypendium. Zarząd Powiatu zaproponował następujący zakres 

wysokości stypendium. Paragraf czwarty ustęp drugi punkt pierwszy od pięciuset do 

tysiąca złotych, propozycja zarządu od tysiąca do tysiąca pięciuset złotych i paragraf 

czwarty ustęp drugi punkt drugi od tysiąca do tysiąca pięćset, propozycja zarządu od 

tysiąca pięćset do dwóch tysięcy złotych. Pani kierownik poprosiła o przyjęcie 

projektu uchwały wraz z przedstawioną autopoprawką.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Oświaty Kultury i Promocji 

pozytywnie zaopiniowała uwzględniona przez Zarząd Powiatu. Pan Przewodniczący 

Rady poinformował, że poprzez ograniczenie liczby absolwentów kwalifikujących 

się do otrzymania stypendium istnieje możliwość otrzymania wyższego stypendium z 

uwagi na zabezpieczoną na ten cel pulę środków w budżecie Powiatu. Pan 

Przewodniczący Rady podziękował członkom Zarządu za przychylenie się do 

sugestii komisji oświaty. Następnie otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr VIII-52/2015 Rady Powiatów w Kraśniku z dnia 27 maja 2015 roku  

w sprawie realizacji lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniającej uchwałę Nr VIII-52/2015 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 27 maja 

2015 r. w sprawie realizacji Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 

młodzieży 

   

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Paweł Kudrel,   

Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski,  

Michał Stawiarski,   

BRAK GŁOSU (0) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przy 16 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada Powiatu w Kraśniku podjęła 

uchwałę zmieniająca uchwałę Nr VIII-52/2015 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 27 

maja 2015 r. w sprawie realizacji Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionej młodzieży, wraz z autopoprawką. 

 

d) w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kraśniku. 

 

Pan przewodniczący Rady poinformował, że  uchwała została zamieszczona w 

systemie e-sesja. Poprosił Panią Marię Słotę Dyrektora SPZOZ w Kraśniku o 

przedstawianie ww. projektu uchwały.  

 

Pani Dyrektor poinformowała, że zmiana statutu Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku jest podyktowana koniecznością 

aktualizacji wpisów w tym dokumencie, ponieważ jest bardzo ważnym dokumentem 

dla jednostki. Wpisy muszą być zgodne z obowiązującym, często ostatnio 

zmieniającym się prawem w ochronie zdrowia, muszą być również spójne z zapisami 

w rejestrze wojewody lubelskiego dotyczącego wpisów jednostek organizacyjnych 

muszą być także spójne  z Krajowym Rejestrem Sądowym. Poinformowała, że w tym 

momencie aktualizuje, doprecyzowuje i wprowadza się konieczne zmiany. Zmiany w 

statucie procedowane były omawiane, były na Komisji Zdrowia. Następnie została 

wprowadzona nazwa Oddziału Neurologii z Pododdziałem Udarowym, a także 

Pododdziału Udarowego Oddziału Neurologii. Dodała, że dla osób jako pacjentów 

jest to tożsame. Nie ma to większego znaczenia. Poinformowała, że dla szpitala musi 

być ten zapis, musi być to rozróżnienie ze względów technicznych, ponieważ musi 

być to spójne z umową, która jest zawarta z Narodowym Funduszem Zdrowia i z 

rejestrem wojewody lubelskiego dotyczący komórek, zakresu komórek i zakresu 

udzielanych świadczeń. Poinformowała, że chodzi o rozliczenia z NFZ-em, żeby jako 

szpital rozliczać różnego rodzaju świadczenia i po to podwójne nazewnictwo. Istotną 

sprawą, na którą Państwo Radni na komisji zwracali uwagę jest brak oddziału 

dziennego psychiatrycznego. Pani Dyrektor wyjaśniła, że w zeszłym roku zakończył 

się program pilotażowy i szpital w Kraśniku, po szerokich analizach, nie 

przystępował do dalszej realizacji tego programu. Ministerstwo Zdrowia wprowadza 

ogólnokrajowy program ochrony zdrowia. Powstają Centra Zdrowia Psychicznego, 
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które potrzebują spełnienia bardzo wielu wymagań. Poinformowała, że najbliższy 

oddział psychiatryczny znajduje się w Janowie Lubelskim, który świadczy 

całodobową opiekę pacjentów. W SPZOZ w Kraśniku pozostaje poradnia zdrowia 

psychicznego. Dodane są zapisy, które mają na celu wprowadzenie możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych. Zapisy dotyczą infrastruktury wewnętrznej 

naszej jednostki, sterylizacji, transportu. Podkreśliła, że w przypadku, gdy pojawią 

się środki zewnętrzne będzie możliwość wzięcia udziału w konkursach, które będą 

dotyczyły pozyskania środków na udoskonalenie infrastruktury wewnętrznej, dróg, 

chodników, które znajdują się na terenie szpitala. Oznajmiła, że zapisy są niezbędne, 

jeżeli chodzi o sterylizację, kończy się projekt i czas, który nie mógł być wykorzystać 

na np. zlecenia zewnętrzne. Pani Dyrektor poinformowała, że w niedalekim czasie 

będzie okres gwarancji zakończony, więc będzie można wykonywać również różnego 

rodzaju usługi sterylizacyjne dla firm zewnętrznych. Zaznaczyła, że zmiany w 

statucie wprowadzone w szpitalu nie mają na celu ani zamykania, ani otwierania 

nowych komórek, nie wiążą się również ze zmniejszeniem zatrudnienia.  

  

Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana Andrzeja Rollę Wiceprzewodniczącego 

Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego  

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Pan Andrzej Rolla Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego na posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały, stosunkiem głosów 4 za, 1 wstrzymujący się. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Wiceprzewodniczącemu Komisji  

i otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Karol Rychlewski zadał pytanie dotyczące zapisu dodanego do paragrafu 

5 tj.: Świadczenie usług parkingowych i gastronomicznych. Czy w tym momencie 

będą pobierane opłaty przy takim parkingu, jaki obecnie jest przy szpitalu. Czy  są 

takie plany w przyszłości, związane ze świadczeniem usług parkingowych  

i świadczeniem usług gastronomicznych. Dodał, że można dopisać także świadczenie 

usług hydraulicznych, by uzyskać ciepłą wodę na oddziale pulmonologii.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytały ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik  poinformował, że w paragrafie 3 widnieje zapis, że 

siedzibą zakładu jest miasto Kraśnik. Zapytał czy jest to wystarczające. Dodał, że  

w przypadku statutów szkół wymagane jest oznaczenie, że szkoła mieści się na danej 

ulicy z danym numerem kodu. Zapytał czy jest to wystarczający stopień ogólności, 
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wiadomo bowiem, że siedziba szpitala mieści się w kilku punktach na terenie miasta 

Kraśnik. 

 

Pani Dyrektor odpowiedziała na pytanie Pana Radnego Rychlewskiego. 

Poinformowała, że jest to zapis, który służy do  pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Tak zostało zapisane, tak zostało uzgodnione z prawnikami. Oznajmiła że nie ma na 

celu, stworzenia parkingu płatnego. Jest to zapis bardzo ogólny. Poinformowała, że  

w pewnym reportażu była mowa o interesancie szpitala.  Pacjent nie zapłacił 20 zł za 

parking prywatny pod szpitalem w jakimś mieście X i został skazany za to na 5 dni 

pozbawienia wolności, które spędził w areszcie. Dodała, że osoba ta była 

przewodniczącym stowarzyszenia działającego na rzecz konsumentów i  nie chciał za 

żadną cenę zamienić tego na prace publiczne, ani na żadną inną formę ukarania. W 

związku sytuacją, powstała dysputa na ten temat, czy parkingi, płatne powinny w 

ogóle powinny być usytuowane pod instytucjami takimi jak szpital, instytucje, urzędy. 

Stwierdziła, że był to bardzo ciekawy artykuł, zakończenie tej sprawy będzie wiązało 

się z tym, że Pan dostanie odszkodowanie od Państwa za 20 zł. Dodała, że chodziło o 

zasadę. Poinformowała, że kuchnia bardzo dobrze się sprawdza. Pacjenci są 

zadowoleni z posiłków. Obecnie zatrudnionych jest 11 osób, łącznie z panią 

kierownik personelu, który tam pracuje. Personel bardzo się stara, bardzo dba o swoje 

miejsce pracy, więc nie zamierza nic zmieniać w tym kierunku. Pani Dyrektor 

poinformowała, że nie skomentuje uszczypliwości związanej z ciepłą wodą. 

Odpowiadając na pytanie  pana radnego dotyczącą ogólnej nazwy, ogólnego miejsca, 

to jest to wystarczające, ponieważ zgodnie z intencją ustawodawcy w statucie 

podmiotu leczniczego wskazuje się jego siedzibę, miejscowość. I jest to pod 

względem formalnym dopuszczalne. Szpital miał kilka lokalizacji w statucie, jeżeli 

byśmy mieli te lokalizacje w dalszym ciągu, przy wszystkich zmianach powinna być 

za każdym razem zmiana statutu, cała procedura, musi być rada społeczna, która to 

zaopiniuje, zarząd, konsultacje społeczne, następnie radni procedują ten temat. 

Oświadczyła, że po konsultacji z prawnikami, którzy obsługują szpital wpisane jest 

miasto Kraśnik prawo dopuszcza taką formę. Pieczątki, które dotyczą przychodni na 

ulicy Niepodległości mają odpowiedni wpis i odpowiednią ulicę, która jest na 

pieczące, aby dokumentacja pacjenta była pełna, żeby pacjent wiedział, gdzie się 

leczy.  W ten sposób unikane jest procedowanie zmian, które dotyczą budynku na 

ulicy Wyszyńskiego, który w tym momencie jest wyłączony z działalności. 

Poinformowała, że będzie jeszcze możliwość skorzystania z niego w przypadku, gdy 

złożony zostanie projekt do KPO o środki zewnętrzne na opiekę długoterminową. 

Konkurs został uruchomiony. Pani Dyrektor dodała, że Pan Starosta przekazał 

informacje na ten temat na ostatniej sesji. Poinformowała, że jej zdaniem bardzo są 

potrzebne zmiany warunków bytowych pacjentów w zakładzie pielęgnacyjno-

opiekuńczym. W tym momencie oddział mieści się w budynku na pierwszym piętrze, 
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w którym nie ma windy i jego infrastruktura po prostu jest w takim stanie, że bardziej 

opłaca się,  ten budynek zburzyć i w miejscu postawić nowy funkcjonalny budynek, 

który będzie spełniał standardy. Obecny budynek nie spełnia tych standardów i jest 

konieczność dostosowywania go i przeznaczenia kolejnych dziesiątek milionów, żeby 

dostosować i poprawić warunki bytowe tym ludziom, którzy korzystają z tej opieki. 

Poczynione są starania, żeby złożyć ten wniosek. Niepokojący jest okres na realizację 

całego zadania to półtora roku,  misja niemożliwa. Poinformowała, że jest to jedyna 

możliwość pozyskania środków, żeby zmienić te warunki.   

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Pani Dyrektor SPZOZ w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w sprawie 

przedmiotowego  projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej 

w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Damian Kowalski, Paweł Kudrel,   

Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski,  

Michał Stawiarski,   

BRAK GŁOSU (0) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przy 16 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i 1 głos „wstrzymuje się” Rada Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę  

w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej 

w Kraśniku.   
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Pan przewodniczący Rady poprosił Pana Przewodniczącego Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie projektu uchwały sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Pan Tadeusz Dziurda Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że w dniu 15 października wpłynął wniosek Pani Radnej  

z Księżomierzy Dzierzkowskiej i Pani Sołtys z miejscowości Księżomierz 

Dzierzkowska. Wniosek został skierowany do Komisji Infrastruktury Technicznej 

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, ale ze względu na to, że do rozpatrywania 

wniosków, skarg i petycji jest powołana Komisja  Skarg, Wniosków i Petycji,  zajęła 

się tym wnioskiem, na posiedzeniu w dniu 28 października. Część wypowiedzi Pana 

Radnego Tadeusza Dziurdy nie została zarejestrowana (brak nagrania)....Na 

skrzyżowaniu byłby dużo gorsze warunki, ponieważ te rowy przydrożne przechowują 

około kilkaset metrów sześciennych wody i są  mini zbiornikiem retencyjnym. Pan 

Radny stwierdził, że spełniają swoje zadanie i status quo powinno zostać zachowane, 

aby nie pogorszyć sytuacji mieszkańców, zamieszkujących tereny położone niżej. 

Poinformował, że wpłynął wniosek Pani Radnej Gminy Gościeradów i Pani Sołtys 

Sołectwa Księżomierz Dzierzkowska o złym stanie Drogi Powiatowej w Sołectwie 

Księżomierz Dzierzkowska. Pan Radny uważa, że  stan drogi nie jest w tym miejscu 

zły. Droga jest na bieżąco naprawiana, jeżeli pojawiają się ubytki, na bieżąco są 

naprawiane i stan tej drogi nie odbiega w żaden sposób w sensie negatywnym od 

innych dróg powiatowych. Poinformował, że są odcinki, które wymagają remontu są 

obecnie w gorszym stanie tj. Księżomierz Gościeradowska. Nadmienił, że w tej 

części wniosku komisja uznała, że wniosek jest bezzasadny. Została zrealizowana 

inwestycja budowy chodnika w tej miejscowości przez całą Księżomierz 

Dzierzkowską, czyli około dwa kilometry zabudowy. Wniosek dotyczył kontynuacji 

budowy w kierunku miejscowości Ludmiłówka. Komisja uznała to za bezzasadne, 

ponieważ kończą się zabudowania. Chodnik nie prowadzi do szkoły,  kościoła, czy 

też innych instytucji, które są powszechne i często odwiedzane przez pieszych. W 

związku z tym komisja uznała, że budowa dalszej części tego chodnika w tym 

miejscu, przynajmniej do momentu, kiedy skończy się gwarancja na drogę również 

jest niezasadna. Komisja jednogłośnie uznała przedmiotowy wniosek za niezasadny. 

 

Pani Radna Edyta Dudzińska poinformowała, że nie wiedziała, że taki wniosek 

wpłynął do Komisji, była to inicjatywa Pani Radnej z Księżomierzy. Sprawa ta 

jednak ciągnie się już przynajmniej pięć lat. Pan Radny Adamczyk zgłaszał podczas 

ubiegłej kadencji wniosek o budowę chodnika otrzymał  gwarancję. Dodała, że z tego, 

co pamięta Pan Radny został wprowadzony w błąd ponieważ otrzymał informację, że 

gwarancja kończy się w tym roku, dlatego wniosek został złożony. Poprosiła  

o sprostowanie wniosku, który został złożony. Uważa, że droga przez ostatnie dwa 

lata została bardzo zniszczona przez intensywny ruch. Zostały umieszczone znaki, 
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które ograniczyły tonaż, ale jest ten znak cyklicznie łamany i ciężarówki jakieś 

jeżdżą i często nie przestrzegają tych zakazów. Poinformowała, że jeżeli chodzi  

o przepusty jeszcze, własną refleksję. Powiat Kraśnicki, radni, powinni mieć na 

uwadze  utrzymanie we właściwym stanie  przepustów. Mieszkańcy obwiniają powiat, 

że to on jest zarządcą drogi i powinien dbać o przepusty. Poinformowała, że jeżeli 

chodzi o ten odcinek dwóch kilometrów, to nie do końca zgodzi się z informacją, że 

woda płynie od początku ulicy tylko od połowy. Jest to odcinek jednego kilometra. 

Tu się zaczyna problem, teren nie byłby bardziej zalewany. 

 

Radny Tadeusz Dziurda  poinformował, że problem z wodą jest, gdyby całość tej 

wody skanalizować i posłać w niższe partie, czyli do skrzyżowania w miejscowości 

Księżomierz, to ten problem będzie jeszcze większy. Poinformował, że jego zdaniem 

wszystkie przepusty są drożne, woda swobodnie spływa, natomiast w tej górnej 

części jest tak jakby przechowywana. Rowy są duże i pojemne, a zmiany mogą tylko 

pogorszyć sytuację. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym 

punkcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

   

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku: 

„§1Uznaje się za bezzasadny wniosek z 14 października 2024 roku radnej gminy  

i Gościeradów oraz Sołectwa Księżomierz Dzierzkowska w sprawie oczyszczenia 

niedrożnych przepustów w pasie drogowym, pasie drogi powiatowej naprawy 

powierzchni odcinka Drogi Powiatowej oraz kontynuacji budowy chodnika w pasie 

Drogi Powiatowej nr 270L w Sołectwie Księżomierz-Dzierzkowska z powodów 

wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej uchwały. §2: Upoważnia się 

przewodniczącego Rady Powiatu w Kraśniku do zawiadomienia wnioskodawców o 

sposobie rozpatrzenia wniosku oraz przesłania odpisu mniejszej uchwały wraz z 

uzasadnieniem. §3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Pan Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

   

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, 

Henryk Flis, Paweł Kudrel, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Krzysztof 

Skórski,  Michał Stawiarski,   

BRAK GŁOSU (0) 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przy 12 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i 0 „wstrzymuje się”5 Rada Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w 

sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Punkt 9. Sprawy Bieżące. 

   

Rady Zbigniew Gawdzik  zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik czy  

w związku z hasłem „kroplówki finansowej” dla samorządu mógłby uzyskać 

informacje, czy powiat kraśnicki kwalifikuje się do tego, w związku chociażby z 

brakami oświatowymi.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że z  nieoficjalnych  informacji Związku Powiatów 

Polskich wie, że będzie to kwota 4.000.000 zł. 

 

Punkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski   podziękował Panu Staroście za odpowiedź na 

interpelację. Odczytał treść odpowiedzi na interpelację z dnia 25 września 2024 roku 

w sprawie udzielenia informacji dotyczących Domu Dziecka w Kraśniku: „Informuję, 

że nie istnieje jednostka organizacyjna powiatu o nazwie Dom Dziecka”. 

Poinformował, że na profilu facebook, zmieszczona została informacja o zbiórce dla 

dzieci z placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Nr 1 i Nr 2. Dom dziecka Kraśnik. Do 

16 lipca będzie miała miejsce zbiórka dla dzieci z domu dziecka. I tak dalej. Zadał  

pytanie, skoro nie ma tego Domu Dziecka, to dla kogo była ta zbiórka zorganizowana. 

Wystąpił również o aktualny Statut Powiatu do Biura Rady Powiatu i takowy 

otrzymał, czyli nasz statut Powiatu Kraśnickiego w załączniku nr 4, wykaz jednostek 

organizacyjnych powiatu nieposiadających osobowości prawnej, punkt 13, Dom 

Dziecka w Kraśniku. Zapytał, czy Dom Dziecka istnieje, czy nie. Jeśli nie istnieje, to 

należałoby te dokumenty ujednolicić.  Pan Radny zwrócił się z interpelacją, tej samej 

treści, ale idąc tropem Pana Starosty, zamienił nazewnictwo Domu Dziecka na 

placówkę opiekuńczo-wychowawczą. 

   

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Statut zostanie zmieniony. 

Zaproponował Panu Radnemu Karolowi Rychlewskiemu pracę w Komisji Statutowej.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski potwierdził swoje uczestnictwo. 
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Pan Radny Karol Rychlewski poprosił o rozważenie zakupu nowego nagłośnienia na 

cele obrad sesji.  

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu. Poinformował, że pozostawi  

tę sprawę Zarządowi Powiatu. Zapytał czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos.  

 

Pan Radny Damian Kowalski poinformował, że składa dwie interpelacje. Pierwsza  

z nich dotyczy budowy dwóch przystanków oraz wykonania przejść dla pierwszych 

miejscowości Dąbrowa Olbięcka, gmina Trzydnik Duży przy drodze powiatowej 

2719 L. Druga interpelacja dotyczy aktualnej sytuacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego imienia Jerzego Rudlickiego w Olbięcinie oraz jego potrzeb 

inwestycyjnych i perspektyw na przyszłość. Poprosił o odpowiedzi bardziej dokładne 

niż na odpowiedzi na interpelację pana Karola Rychlewskiego. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Panu Radnemu. 

  

Zapytał czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos w punkcie 

interpelacji i zapytania radnych.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Brak głosów. 

 

Punkt 11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad Pan Przewodniczący Rady o godzinie 12.02 zamknął posiedzenie VI sesji 

Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

 

Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Powiatu 

Anna Chapska 

                                                                                             Jacek Dubiel 

 

 


